
Protokół Nr XIII/2012 


z XIII Sesji Rady Gminy Poświętne 


z dn. 17.01.2012 i 19.01.2012 ... 

XIII Sesja Rady Gminy Poswiętne odbyła się w dniach 17.01.2012 r. i 19.01.2012 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy. W dniu 17.01.2012 r. trwała w godz. 17°0 - 2030, a w dniu 

19.01.2012 r. w godz. 17°0 - 18 15 
, Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy - Mariusz 

Kaim. 

W obradach udział wzięli: 

W dniu 17.01.2012 r. 

• Radni Gminy - 15 osób 

• Jan Cymcrman - Wójt Gminy 

• Lech Sędek - Zastępca Wójta 

• Marzanna Zagórska - Sckre1arz Gminy 

• Joanna Wyszyńska - Orszulak - obsługa prawna 

• Ewa Zaręba-Sycik - obsługa prawna 

W dniu 19.Ql.2012 r. 

• Radni Gminy - 15 osób 

• Jan Cymerman - Wójt Gminy 

• Leeh Sędek - Zastępca Wójta 

• Marzanna Zagórska - Sekretarz Gminy 

• Joanna Wyszyńska - Orszulak - obsługa prawna 

• Ewa Zaręba-Sycik - obsługa prawna 

Listy obecności stanowią załącznik do nini~jszego protokołu. 
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Ad. 	I 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy, następnie powitał wszystkie osoby 

przybyłe: na Sesjcr Rady Gminy oraz stwierdził kworum wymagane do prawidłowego 

obradowania. 

Ad.2 

Pu.ewodniczący ~ady Gminy odczytał treść porządku obrad, który przedstawia się 

następująco: 

l. 	 Otwarcie obrad. 

2. 	 Pil.yjęcie porządku obrad. 

3. 	 Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy, 

4. 	 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesyjnym, 

5. 	 Informacja poszczególnych komisji z działalności wokresie między sesyjnym. 

6, 	 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu Pracy Rady Gminy Poświętne 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rady Gminy Poświętne. 

7, 	 Podjęcie uchwały w sprawie WieloJetnit:i Prognozy Finansowej Gminy Poświętnc na lata 

2012-2018. 

8. 	 Podjęcie uchwały w sprav.ie uchwalenia bud1:etu gminy Pośwtętnc na rok 2012, 

9. 	 Interpelacje i zapytania. 

10. Odpowiedzi na interpelacje j zapytania, 

11, Sprawy bieżące, 

12, Zamknięcie obrad. 

PrzewodQtczqcv Rad~._ Gminy poinformował, że na stołach leżą trzy uchwały, które są 
propozycjami do wprowadzenia do POf'2'4dku obrad, Po pkt 5 zaproponował pkt 6 tj. 
wprowadzenie uchwały w sprawie prLys(.ąpienia do ~porządzania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 1529, 1530, U3l, 1232 w 
obrębie miejscowości Międzyleś i wtedy pkt 7 staje się pkt 8, a pkt 8 9, a jako pkt 10 
wprowadzić uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowcgo kredytu z przeznaczeniem 
na inwestycję "Budowa systemu wodociągu dla gminy Poświętnc - Przygotowanie 
dokumentacji wodociągu dla całej gminy oraz budowm I etapu systemu wodociągu 
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zaopatrzenie wsi w wodę" oraz pkt 11 uchwałę w sprawie ustaleniu wynagrodzenia dla Pana 
Jana Cymerrnanu Wójt Gminy Poświętne. 

Pan R.ogu.'i\ław Ulejczyk pO\v1edział, że pos7.czególne uchwnly to są tylko osobiste wnioski i 
powinny one zostać przegłosowane. 

PrzewodniC'7,.ący RadyJ}miny zaproponował przegłosowanie pierwszego wniosku tj, podjęcie 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu :uJgospodawwania 
przestrzennego dla działek ewideocyjnyeh m 1529, 1530, 1231, 1232 w obrębie 

miejscowości Międzyleś. 

Głosowanie: 15 głosów za, Uchwała została przyjęta do porządku obrad. 

Wójt GminY powiedział, te został zaskoczony, ;te jest uchwała o kredycie na 
wodoc!ągowanie. poni~wuż do tego trz~ba się nnJeżycie przygotować, a wstał Lluzony 
wniosek o dofinansowanie tego zadania. a nie może zrozumieć tego> żc zabiera się z 
dodatkowej studni pieniądze i nie bardzo wiadomo jak to ma wyglądać, ponicwaz zasada jest 
taka. że najpierw prowadzi się całość inwestycji, robi się przetargi, a kredyt mOZDa wziąć 
zawsze i jeżeli 7..oStaniC się bez funduszu to będzie moZna zobaczyć ile będzie brakować. 
Dodał, że jest jeszcze Wojewódzki Fundusz Ochrony Środow:ska i Gospodarki Wodnej. z 
którymi były już rozmowy i też będzie mozna tam zaciągnąć kredyt, który jest w tej chwHi 
umarzany 30 %, Jego zdaniem Jest duzo za wcześnie na podejmowanic decyzji o kredycie. 
Został również zaskoczony uchwałą o wynagrodzeniu i dodał, że rozumie, że Rada chce mu 
zabrać niż dołożyć; ponieważ z wniosku, który widział z komisji finansowej 7.abieranc są 
środki z trzynastek i wynagrodzeń dla urzędników. 

Przewqgp.iczący Jsadv Gminy powiedział. ze jeżeli chodzi o kredyt to jC3't wykonana analiza 
pr7.ez Wójta Gminy j z niej wynika, ~ kwota niezbędna do pobudowania stacji uzdatniania 
wody wynosi około 2 700000 zl i Rada Gminy chce dać Wójtowi Gminy pełnię jeżeli chodzi 
o sprawę kredytu, zeb)' móc podjąć wszcJkic działania niezbędne aby móc juk najszybciej 
budować stację uzdatniania wody, Jeżeli chodzi l,) zabranie 65 000 zł z dodatkowej studni, to 
jeżeli będzie wzięty wykonawca, który ma zrobić kompleksowo stację uzdatniania wody to 
bez sensu jest teraz robić jakieś odwierty teby finna. która wygra nie powiedziała. że fe 
odwierty są nicdobre. Dodał, że odwierty, które już są wykonane 10 woda jest już zamulona i 
tt'l'.eba będzie te odwierty wykonywać na nowo. Jczeli chodzi o uchwałę dotyczącą 
wynagrodzenia to Rada nie chce weałe go zmniejszać, tylko dać podwyżkę na zachętę. a 
jet.eli chodzi o zabranie kwot z wynagrodzeń to wcale nic zostaną zabrane środki z trzynastek 
(poprosił Panią Iwonę Bajkowską o wyjaśnienie). 

pant IW0J11L13ajko~wsk{! powiedziała, że środki zabierane są z wydatków rzeczowych i 
osobowych na 70 000 zł i wydatki zaliczane do wynagrodzeń i dodatkowe wynagrodzenia. 
Dodała, że chodzi o to. że w tamtym roku z oszczędnośei na wynagrodzeniu Wójta Gminy 
zostało] 20 000 zł, w tym roku z tych oszczędności 115 000 zł j czyli od poprledniego do tego 
roku wzrosło o 115 000 zł, gdzie inwestycji Wójt Gtniny zaplanował na 293 000 zł. DziWT~e 
jest, że przy inwestycjach na kwotę 293 000 zł, administrat;ia wynosI 2 450 000 zł, a za 293 
000 zł to moma sobie pobudować prywatny dom, Dodału, że można by było nie mieć 
Zastępcy Wójte., albo jakoś to ograniczyć aby szły inwestycje, a nie podatki są inwestowane 
tylko w administrację publiczną. 

Pan S{~wom[r R9słon zapylał Wójta Gminy jaki wniosek został złowny o dof-inansowanie, o 
którym była mowa wcześniej. poniewaz z tego co się orientuje to muszą być zabezpieczone 
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pieniądze w budżecie żeby 7łożyć wniosek, a jezeli nie ma zabezpieczonych pieniędzy to jego 
zdaniem nie można złożyć wniosku. 

jy6jt ...Ominy powiedział, iJ:;; Pa."1 Sławomir Rosłon słabo słuchał na ostatniej sesji 
sprawozdania Wójta Gminy, a wniosek o dofinansowanie budow-y stacji uzdatniania wody z 
wodociągowaniem Gminy Poświętne z programu PROW, działanie 32l - podstawowe usługi 
dla gospodarki ludności wit;jskiej na lata 2007 - 2013, można sobie to sprawdzić. Jeżeli 
chodzi o wypowiedź Pani Iwony Bajkowskiej to nie moznl:l się ograniczać do takich rzeczy, 
że trLCha będzie zamknąć- urząd, a w tej chwili jcst bardzo dużo pracy i wicie różnych rlJ.';czy, 
dla samych Radnych było kserowane 60 segregatorów, a to wszystko kosZl.uje, Jeżeli chod7j o 
Zastępcę Wójta to ustawa o samorządzie gminnym przewiduje~ Ze można powołać Zastępcę 
Wójta. a z ustawy o pracownikach samorządowych jeszcze przysługują trzy osoby tj. doradca 
i aSYSTenci, a to nic zostało jeszcze wykorzystane. 

Pani. Maria Staszewska powjedziała, że \VZ!'Osła składka rentowu, 

Pal1i Iwona Bal.kowska zapytała Wójta Gminy po co taka kadra przy 293 000 zł inwestycji i 
co w takim razie robią zamówierua publiczne, jeżcli nIe pozyskuje zadnych środków. Dodała, 
żc powinno się trochę zredukować i zacząć coś robić w gminie, a gdzie wydajc się 2 450 000 
zł na administrację, kolejne 6 000 000 zł wydaje się na oświatę, a przeeieZ kai'.dy coś chce i 
mieszkańcy, którzy przyszli rówruez czegoś chcą, a nie za 293 000 zł są w planach realizacje 
wodociągu, 10 000 zł na straz. i kontynuae:ja drogi w Cygo wie i nic więcej się nie dzieje. 
Zapytała ile czasu trzeba będzie czekać żeby coś się zaczęło dziać; do czego jcst potrzebny 
Zastępca Wójta jeżeli nIe ma żadnyeh inwestycji. a jaka jest tak (rudna praca - kserowanie? 

Pąl.1i Ewa Zaręba - Syci.K powiedział/l, it.; jest na bjeżąco ze sprawami inwestycji 1 tak 
naprawdę jest \vleJe z.agadnień budzących wątpliwości. Z pracownikami zamówień 

publicznych pracuje się nie tylko na komentarzach ale również wspoma:gają się wiedzą i jej i 
Pani Mecenas i bardzo często to się wydaje, ze jest to bardzo prosta sprawa w 7.llmówieniach 
publicznych, Decyzji nie mowa podejmować szybko, ponk-waż to wszystko musi być 
sprawdzone j jej z.daniem inwestycje dają z siebie wszystko i te & godzin wykorzystują 
najbardziej owocnie jak się da. 

7...astępca Wójta powiedział, ;i'.e jest mowa o wynagrodzeniach i administracji 10 nie jest nasz 
wymysł~ że administracja rosrue, a biurokracji prl.ybywa, niby wszystko jest 
skomputeryzowane ale pomimo to coraz więcej zadań spływa n1J samorządy bez środków, a 
nie da się prowadzie spmw bez pieniędzy. Dodał, H: tuk samo jest przy oświacie i 
wynagrodzeniu dla nauczycieli zostaną podwyższone, a subwencja oświatowa jest obcinana i 
wtedy gmina musi z własnych dochodów pokrywać, a karta nauczyciela pozwala na 10 aby w 
inny sposób można było wykorzystać nauczycieli i tak samo jest z pracownikami, że to Wójt 
nie wymyśla, że pracowników ma być tylu czy ty:u. Dodał, ze pracownicy są obciąmni 
zadaniami, poniewaz nie mąja tylko jednego zakresu, jest ich przypisanych wiele, Powiedział, 
że pomimo, te jest Zastępca Wójta to pełni. obowiązki Kierownika Referatu Oświaty, a 
oprócz tego Wójt Gmlcy zlecił mu wlele innych czynności t spraw, gdzie w innych gminach 
byłyby to dwa, a nawet trzy oddzielne stanowiska, Powiedział, że z wynagrodzeń nie można 
zabierać pieniędzy, ponieważ są to wydatki obligatoryjne ije).eli zabraknie na wynagrodzenja 
to pracov.,.nicy będą skarzyć do Sądu Pracy i będą jeszcze WY'ŻSZJ': koszty i zawsze będzie tak, 
że administracja będzie kosztowała, a bez niej nic da się funkcjonować, Dodał, JC Jeżeli 

chodzi o inwestycje to ta kwota co jest zaplanowana to jest dopiero poc;r.ą:ek, ponieważ Wójt 
Gminy me chce tego budZetu rozdrabniać np. na poszczególne drogi. Jakieś kredyty na 
pewno trzeba będzie zaciągać ale procedura jest taka. 'Ui najpierw trzeba wyłożyć środki 
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własne, zrobić projekt i dopiero na podstawie kosztorysu i informaej i jakie będziemy mogli 
otrzymać dofinansowanie to wtedy na brakujące środki można Wzlqf kredyt. 

Przewodniczący .Radv Gminy powiedział, że z tego co zmzurrriał to Rada chce tylko 
upoVtunić Wójta Gminy, a nie zobowIązać do wiJęeia kredytu żeby ta inWC&1ycja była 
realizowana j t.eby nie trzeba było przychodzić do Rady Gminy l się pytać. ponieważ każdy 
chce aby ta woda była zrobiona. jestjuż zrobiony projekt stacji uzdatniania wody oraz analiza 
wodocłągowania. ale ona moZe odbiegać od kosztorysu inwestorskiego. Dodał. że jeZeli 
Wójtowie uwaZąją, ze to jest za wcześnie na ten kredyt to mOżna ta uchwałę wycofać, ale 
żeby była świadomość, że Rada daje "zielone światło" i czeka aby jak najszybciej Lo zostało 
realizowane, 

Wójt Gminy powiedział. że odniesie SIę do zamulonych studnj informując. lI! studnia nie jest 
zamulona 1 żeby (o funkcjonowało to mUSI być dr..lga studnia żeby stacja pracowała na 
zmiany. Puwit:uzlal, y,e Pani Iwona llajkowsko bardzo go uraziłajcżc:Ji chodzi (j po.qskiwunie 
środków, ponieważ jak rok temu było tłumaczone o stacji uzdatniania wody, a późj)lej o 
wodociągowaniu gdzie zostało zabrane 270 000 zł. a później Rada na koniec roku apelowała 
o szybsze wodociągowanie, gdzie Wójt Gminy nie ma żadnych pieniędzy, Dodał, ix obuwia 
się "zielonego światła'\ Zejest ono podyktowane czymś innym. Trzeba zrobić studnię. projekt 
ehociaż na dwie wsie, aby można było otrzymać dofinansowanie w 70 % zwrotu, W tamtym 
roku również został przyjęty późno budżet t okazało się, że nie można było złożyć wniosku 
do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych i parę złotych przeleciało jeżeli ehodzi o drogi, a 
takie okazje trzeba wykorzystywae. 

!,;mi Iwona Bajkawska zapytała dlaczego Wójt Gminy nie wykorzystał projektu budżetu do 
złoż~nia tego wniosku? 

Wójt Gminy odpowiedział. Ze nie było zabezpieczenia w budżecie, ajeżdi nic wiadomo jaki 
jest budż.et to wtedy nic ma zabezpieczenia, 

Pani IW~)fla .. Bajkowska zapylała czy Wójt Gminy w swoim proponowanym budżceie 

zabczpieezył środki na drogi, aby pozyskać dofinansowanie? 

Wójt Gminy odpowiedział, że jak najbardziej. 

Pani Iwona Bafkow.~~~fI. zapytała w którym punkcie? 

W§jtcJminy odpowiedział, ŻJ; w drogach. 

rrzewodni~_~y..Rady Gmin;:: powiedział, 'łe o tym blfdzie dyskusja przy uchwalaruu budżetu 
i WPF. a w tej ehwili trz.eba przejść do porządku obrad. Zapytał Wójtów czy UWaLllją. że w 
tej ehwili ten kredyt nie jest potrzebny? 

lastępca Wójta 71lproponował, aby zmienić w uchwale) że upoWłlżnia sly Wójta, 

przewodniezący Rady Gminy powiedział, że wtedy uchwała byłaby nie do zaciąg.nięcia tylko 
w sprawie upoważnienia \j. uchwała w sprawie upoważnienIa Wójta do zaciągnięcia 
długoterminowego kredytu z przeznaczeniem na inwestycję "Budowa systemu wodociągu 
dla gminy Poświę1ne Przygotowanie dokumentacji wodociągu dla całej gminy oraz budowa 
I etapu systemu wodociągu zaopatrzenie wsi w wodę" oraz odpowiednio w treści zamiast 
n7.aciągnąć" będzie "upowa1:niać" Zapytał kto jest za wprowadzeniem tej uchwały do 
po17.ądku obrad? 
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Pani Marią)itaszewska poprosiła aby zobaczyć § 3 lej uchwały. 

Prz.ęwodniczący Rady Gminy powiedział, że to się zmieni, a na razie chodzi o to aby tę 
uchwałę wprowadzić do porządku obrad, 

GłosoVo--aoie: <) głosów ~ Z8t 2 głosy ~ przeciwne, 4 głosy - wstrzymujące. Uchwała została 

dodam do pOrz!jdku obrad. 

Przewodniczący'. Rady Gminy powiedział, że jeżeli chodzi o uchwałę w sprawie 
wynagrodzenia to nie będzie ono obniżane, tylko będzie jego podwyżka. 7..apytal Radnych kto 
jest za wprowad?A!oiem tej uchwały do porządku obrad? 

Głosowanie: l <I głosów - za, l głos - wstrzymujący. Uchwala została dodana do porządku 
obrad. 

PrLewodnlczący Rady Gminv odczytał porządek obrad, który przedstawia się nastQPująco I 
podda, go pod głosowanie: 

lo 	 Otwarcie ohrad. 

2. 	 Przyjęcie porządku obrad. 

3. 	 Przyjęcie protokołu z XII Sesji Rady Gminy. 

4, 	 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesxinym, 

5. 	 Infom1acja poszczególnych komisji z działalności w okresie między sesyjnyF.l. 

6, 	 Podjęcie uchwały w sprawie przystępienia do sporządzania. miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla dzialek ewidencyjnyeh nr 1529, 1530, 123 l, 1232 
w obrębie miejscowości Międzyleś. 

7, 	 Podjęcie uchwały w sprawie pnyjęcia planu Pracy Rady Gmioy Poświętne 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rady Gminy Poświętne, 

8. 	 Podjęcie uchwały w sprawk Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poswiętne na Jata 
2012 2018. 

9. 	 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia bud±ę!u gminy Poświętne na rok 2012. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta do zaciągnięcia długotcrminowego 

kredytu z prze:maczeniem na inwestycję I'Budowa systemu wodociqgu dla gminy 
Pośwlętne ~ Przygotowanie dokumentacji wodociągu dla całej gminy oraz budowa I etapu 
systemu wodoeiągu - zaopatrzenie wsi w wodę" 

11, Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Pana Jana Cymcrmana ~ Wójt 
Gminy Poświęme. 

12, Interpelacje i zapytania. 

13. Odpowiedzi na interpela~je i zapytania. 
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14, Sprawy bieżące, 

15. Zamknięcie obrad. 

Glosowanie: 15 g!osów - za, Porządek obrad ",stał przyjęty, 

Ad,3 

Przewodniczący Rady Gtpioy :mpytał czy ktoś z Radnych ma uwagi co do protokołu z XII 
Sesj' Rlldy Gminy? 

Uwag nie było. 

Głosowanie: 15 głosów - za, 

Ad.4 

WóiU.1minv przedstawił sprawozdanie z okresu między sesyjnego: 

• 	 Złożono wniosek z PROW na wodociąg, 

• 	 Gotowy jest projekl przebuda,,"y drogi w Cygowie. 

• 	 Otwarty jest program wyłączenia gruntów z produkc:ii rolnej to jest dawny FOGR do 
końca stycznia. 

• 	 Ministerstwo Spvrtu ogłosiło nabór wniosków ~ program rozwoju bazy sportowej 
woj. Mazowieckiego na boiska również do koóca stycznia 2012 r. finansowane w 70 
%, 

• 	 Odbyło się spotkanie z Marszałkiem i Wicemarszałkiem w sprawie dofinansowywania 
różnych rzeczy na terenie Gminy Pośv.iętne. 

• 	 Odbyło się spotkanie ze S:arostą Powiatu \Vołomińskiego w sprawie obrony cywilnej 
i z tego co wie to Rada również zabiera wszystkie pieniądze z obrony cywilnej, Była 
równieź dyskusja dotycząca scbroniska dla zwierząt, w tej chwili trwają rozmowy ze 
Strach6wką· 

pan Słav.'Omlr Rosłon odniósł się do zabierania pieniędzy z obrony cywilnej infottn~jąe, :t.e 
jest członkiem Komisji Rewizyjnej i komisji finansowej i był zapraszany Wójt Gminy oraz 
Zastępca Wójta na komisje, a Zastępea Wójta powiedział, że nic jest uchwalony plan pracy 
Rady Gminy oraz plan pracy komisji i nic przyjdzie j nie odpowie na żadne pytanie dlatego 
leż Wójt Gminy nie wie eo komisja miała zamiar zrobić. 

.WQ't Gminy powiedział, ze komisje powinny przesyłać na piśmie swoje spostrz.eL.enia lub 
uwagi. Ponadto był pracownik z obrony cywilnej. który jest bard?..\) dobrze zorientowany w 
obronie cywiln~. 

Pan Jerzy Kieś zapytał Wójta Gminy kiedy był ostatnio na komisji tinansowt:i, ponieważ 
mówi. że wniosek jest niepoprawny? Dodał, ze z tego co pamięta to chyba w zeszłym roku. 
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W.ó)t Qwtny poprosił aby trzymać się progr;:!mu. są w ostatnich punktach porządku obrad 
interpelacje i zapytania to wtedy chętnie odpowie na pytania, 

Ad. 5 

Prze~Q.rll1jczący Rady Gminy poprosił przewodniczących poszczególnych komisji o 
przedstawienie infomlacji z działalności wokresie między sesyjnym. 

Pan Jerzy Kieś - Przewodniczący Komisji Finansowo - Budżetowej i Rozwoju 
poinformował. że komisja obradowała nad projektem budżetu gminy i naniosła drobne 
poprawki. Dodał, że komisja nie wiedziała. jak sformułować wpis do FOGR .~ odnośnie dróg, 
porueważ nie było komu tego wytłumaczyć, dział inwestycji mu zakaz udz!eiania 
jakichkolwiek infoIDlacji Radnym bez zezwolenia Wójta Gminy, nIe było Wójta Gminy oraz 
Zastępcy Wójta, Podziękoww Prut! Skarbnik. że zgodziła się we wszystkim pomóc. Jest 
wniosek z komisji do budżetu Gminy oraz to co mówiła pani {wona Bajkowska, ż,e 

administracja kosztuje około 2 500 000 zł, inv."esty~lc nie całe 300 000 zł, czyli jakieś 
2 % całego budżetu, prawie 7 000 000 zł idzie na szkoły. Komisja chciała aby jak najwięcej 
poszło na inwestycje tj. drogi> chodniki, latarnie itp. 

Pani Beata Bońska - Przewodnicząca Komisji Zdrov.-ia. Spraw Socjalnyeh, Ładu i Porządku 
Publicznego poinformowała, że komisja spotkała się 1 raz. a jej głównym zadaniem było 
zaopiniowanle budżetu na 2012 rok. Zostały wystosowanie odpowiednie wnioski do Komi~ji 
Finansów. 

Pall. Bogusłąw Uleiezyj.; zapytał Panią Beatę Bońską czy akeeptuje wniosek komisji 
finansowej dotyczący zabrania pieniędzy na olej dla osrodka zdrowia oraz na remont 
łazienek? 

p'~ni Jolant.ę._ Sałańska powiedziała, że je1:cH chodzi o środki to zostało znbrane z oleju, była 
rozmowa na temat zabrania apteki. 

Pani Beata Bońska powiedziała, że nie zapadły żruine decyzje, a rozmowy byly na różne 
tematy. 

P.~i JoJant±tSałańska powiedziała. że 50 000 zł zostało zabrane z łazienek. 

Pant peata Boft~ka powiedziała, że najblizsze spotkanie komisji odbędzie się z Panem 
Romejko, który jest eały czas w kontakcie. 

Pani Jolanta Sałańsk4! zapytała czy ktoś z Radnych "opozycyjnych" ma lekarza rodzinnego w 
Poświętnem? Nie usłyszuła odpowiedzi, 

Pan Sławomir Rosłon powiedział, że jest członkiem komisji finansowej i Państwo Radni na 
komisji finansowt;l. ale nie byli na komisji Pruli Beaty Bońskiej j to nie jest tak, że Radni chcą 
zabruć pieniędzy, zamknąe apteki tylko zastanawiali się, że jeśli og:rzewan~e ośrodka zdrowia 
kosztuję gminę 50 000 71 rocznie, a w tym jest też apteka oraz pomieszczenia mieszkalne, 
gdzie za czynsz apteki płaci się 200 zł miesięcznie więe okazało się to trochę śmieszne j leraz 
jest pytanie skąd wziąć pieniądze na: jakieś inwestyeje. W naszej Gminie Wójt zaplanował 
inwestycje w v.'Ysokośei około 2 % budŻ'.etu. gdzie w Gminie Tłuszcz pisze w gazecie Radni 
przeznaczają na inwestyeje 35 % budżetu, nie wie jak tamte gminy funkcjonują i jak potrafią 
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sobie Zi::oszczy:dzić pieniądze, a w naszej grTI1me nk nie można, a później mówi się 

mieszkańcom. te Radni ruc nie Zl'obili. Wójt Gminy mld budżet 14 000 000 zł, który został 
zrealjzowany czyH pieniądze zostały wydane, a nic nie zostało zroblone~ zapytał czy to jest 
wina Radnych ezy tego 00 wydaje pieniądze? Rada nic wydaje, Rada planuje. 

przewodniezący'Rady Gminy poprosił kolejnych przewodniczącyeh komisji o zreferowar;.ie. 

pan Robert Rosłon Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poInformował, że komisja spotkała 
się 1 raz i j~l eelem było omówienie budżetu. Podziękował Pani Skarbnik za poświęcenie 
czasu i pomoc. Komisja Rewizyjna złożyła wniosek do komisji finansowej, aby prze7.l1uezyć 
wlY:CCj środków na inwestycje. Dodał, ;i,e był również jeden punkt dotyczący oświaty, który 
został przeniesiony z przedostatniej komisji, ponieważ Zastypca Wójta nie był przygotowany 
i poproszono go na ostatnią komisję rewizyjną aby zdał relacje, ale odmówił przyjścia 
informując, ze nie został jeszc7.e zatwierdzony plan pracy komisji. 

PJmJarośław Kieicm (Nowe Ręczaje) - Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
poinformował; Ze komisja spotkaia się 1 raz w sprawie zapoznania się z hudżetem gminy. 

Pan JJ:Lrosław.1:Je1czy~ (Turze) - Pr7..ewodniczący Komisji Ro!nictwa, Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Komunalnr:i poinfonnował, że komisja spotkała się l raz i pracowała nud 
projektem budżetu gminy na 2012 r. 

Y{QjL.Gn:dm powiedział. ze musi się odnieść do wypowiedzi Pana Sławomira Rosłor, 
informująe, że Rada nawet ocieplenia budynku w Międzylesiu nie potrafiła zaplanowae i żeby 
starczyło to zaplanował w tym budżecie. Dodał, że gdyby som nie przeniósł pieniędzy 
zarządzeniem to jeszcze do tej pory nie świeciłoby się światło na Międzypolu. 

pani Iwona Bajkowska powiedziała. że to prawda, że Wójt Gminy zabezpieezył pieniądze na 
ocieplenie budynku w Międzylesiu, ale z zaplanowaniem pokrycia braków w oświacie, czyli 
na pokrycie 500 000 71, których brakuje w oświacie. 

Pnewodnicmęy Rady Gminy powiedział, ze na końcu jest taki punkt jak interpelacje i 
zapytania oruz na nie odpowiedzi to wtedy ~dzje można !lobic pewne rzeczy powyjaśniać. 

ZJiS!ępca ..Wójta powledział, że trz.eba się trzyma~ pewnych zasad i kai',da komisja pracuje na 
podstawie planu pracy~ a szczególnie komisja rewizyjna, a skoro komisja rewizyjna nie 
wywiązała się z pewnych spraw w roku popnednim więc aby kontynuować jakąkolwiek 
kontrolę musi mieć odpowiednie upoważnienie Rady. Dzisiaj będzie ucbwalany plan praey 
rady i jczeli będ21e takie upoważnienie to wtedy przyjdzie na komisję i wszystko wyjaśni. 
Poprosił wszystkie komisje aby oficjalnie zapraszać Wójta lub Zastępeę Wójta, czy Panią 
Skarbnik, ponieważ to żaden problem przyjść wcześniej aby ustalić termin posiedzenia 
komisji oraz plan, ponieważ. będzie duro łatwiej sobie zaplanować czas na komisję. 

Pan Robert Rosłon powiedział, że nie wie kto tutaj się nie wywiązał z danego słowa, 
ponie\\'aŻ 10 Zastępca Wójta obiecał, że przyjdzie i odpowie na pytania. ponieważ na 
poprzedniej komisji nie był przygotowany. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy odezytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przeslrzcnnego dla działek 

ewidencyjnych nr 1529, 1530, 1231, 1232 w obrębie miejscowośei Międzylcś. 
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Pani Marzanna Zagórska powiedziała, :te kiedyś jak była podejmowana uehwa18. również w 
sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania to w niej był 
zapis o finansowaniu tego zadania. 

Przewodniczący Rady Gminv powiedzjał. że w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym jest mowa. że koszt ponosi Gmina, ale znaJazł rozwiązanie prawne tego 
problemu, Z~ inwestor. który jest zainteresowany moZe przekazać darowiznę na rzecz gminy z 
zapisem, Ze ma być wykorzystana dla przc7..nacz.enia tego celu, a całe postępowanie musi 
prowadzić organ czyli Wqjt 

p'~n Mare~...WQ~b powiedział, że nie ma nic przeciwko temu Zeby to sfinansować, ponieważ 
zależy mu na czasie i tak jak Rada sobie 2'JJ:ŻycZ'j to on tak to zrobi, a w1ęc koszt 
pf7ekształcenia tyc.h dziełek bierze f4'ł siebie. 

WQjt Gminv powiedział, ze słowo Pana :\1arka Wacha mu wystarczy, 

Przewodniczacv Rady Gminv powiedział. że rozumie, że zostanie zawarte porozumienie 
pomiędzy Gminą, a Panem Markiem Wochem w spnlwie sfinansowania sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, Zapytał czy ktoś ma pytania do Pana 
Marka Wocha? 

Nikt z obecnych nie miał pytań więc Pr7-cwodniczący Rady Gminy poddał jej treŚĆ pod 
głosowanie, 

Głosowanie: 15 głosów ~ za. Uchwała została podjęta, 

Uchwala Nr XIII17012012 Rady Gminy Poświętne z dni. 17 sty.wia 2012 r. w sprawie 
przystąpienia do .sponądzania miejśtowego planu zagospodarowania przestł7..ennego 
dla dzlalek ewidencyjnych nr 1529, 1530, 1231, 1232 wobrębie miejscowości Międzyleś. 

Ad. 7 

Pan Bogusław Ułciczy~ z.aproponował, aby plan pracy Rady pr-ległosować osobno, a plan 
pracy komisji osobno, 

!:L?;gJ:y'Q.pniczący: Rady Gminy: powiedział, że on to przeczyta całościowo, a później można to 
rozbić na dwu, nie widzi w tym żadnego problemu. Odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia planu Pracy Rady Gminy Poświętne i zatwierdzeniu planu pracy Komisji Rady 
Gminy Poświętne i zapytał C7:j ktoś ma jakieś uwagi? 

W6jtJlmLI}'y powiedział, że ma uwagę co do załączIllka ni' 1 jest sprawozdanie Wójta Gminy 
z okresu między sesyjnego, a w Statucie jest również Spf'dwozdanie Prl,cwodniczącego Rady 
Gminy z działalności w okresie między sesyjnym i ten punkt wprowadziłby do uwag. 
Załącznik nr 2 ~ statut oraz ustawa o samorządzie gminnym daje uprawnienia komisji 
rewizyjnej w sprawach legalności. rzetelności, celowoścI. gospodarności, kontrolowanie 
Wójta ale niezgodnoś<.'1 dokumentacji ze stanem faktyeznym i on by to wyrzucił. Załącznik nr 
5 ma tylko uwagę w pkt 1 - nie ma komendy policji w Poświętncm. tylko jest Zespół 
Dzielnicowych Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Wołominic. 

Zastępca Wójta powiedział. że na ostatniej Sesji przewodnicząey Komisji Rolnej 
zaproponował aby ustalić plan pracy Rady z podaniem dut, żeby było konkretnie wiadomo ile 
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będzie Se~ii i w jakie konkretne dni. Dodał. ze ma uwagę do planu pracy Rady tj. w punktaeh 
ostatnich - opiniowanie materiałów sesyjnych, ł! to nie jest kornpctefl~ja Rady, poniewaZ 
Rada uchwala, a opiniują komisje, a eo do pJanu pracy komisji rewizyjnej również miałby 
prośbę żeby, moi.e bez podawania dat ale podać chociaż miesiące, ponieważ wtedy byłoby 
wi,Klorne jakl1 sprawą komisja w danym miesiącu ~dzie się zajmow.tia. Dodał. że co do 
punktów komisji rewizyjnej gdzie występuje słowo .. weryfikacja" to jest tak jakby zmiana, a 
komisja nie jest po to aby zmieniać tyJko kontrolować j zamiast słowa ,;weryfikacja" U7,yĆ 

słowa .,kontrola''. ponieważ jest to bardziej właściwe. Dodał, że to są tylko takie uwagi, 
ponieważ o tym decyduje Rada, 

.ran Robcrt RosłoIl powiedział, ze chce się odnieść do słowa "wery:fika~ja~' oznacza zmianę. a 
Radni nie chcą nic zmieniać. to bardziej chodzi o ocenę, A co do zgodn(lści dokumentacji ze 
t-rumem faktycznym to jeśli to wynika z us.taw)' ... 

PanU~_wa Zar@a - Sy~j.k powiedziała~ że dokument sam w sobie jest poświadczeniem tego co 
7.ostało w nim ur:l.ędo\\>n stwierdzone, :l~odność dokumentaeji ze stanem faktycznym jest to 
"maslo maślane". 

Pr.le\ypdniczący Rady Q'miny powicd7iał. że się z tym uic zgodzi, ponieważ może by~ w 
protokole napisane 50 m ehodnika. fi moze być 30 ID. 

Pani Ewa Z8rębą..-· Sycik powiedziała. że w takim razie Jest to wiarygodność dokumentów 
urLędowych. 

p~~wodniczącv Ra9:{J:Iminy powiedział, że to jest problem tego co się pod tym podpisał. 

.pani Ewa Zareb.ą. -- Sycik powiedziała, że takie są przesłanki urzędowe prac komisji: 
rzetelność, legalność, celowość i gospodarność i tam na pewno nic ma zgodnoścl 

dokumentacji ze stanem, faktycmym. 

przewodnicZJ!QY Rady Gminy powjedział, ~ to można usunąć i nie ma w tym żadnego 
problemu. 

Pan Robert Rosłon powiedział, że większość punktów jest cykliczna, gę jakieś obligatoryjne 
np. udzielenie absolutodum, natomiast większość punktów Komisja Rewizyjna ustaliła. Ze 
będą to punkty cykliczne. 

Pr:rewodQjczący Rady Gm~ny_powiedział, Żf!. jeszcze w planie Rudy Gminy w 3 kwartale w 
pkt J 7..auwazył, ze jest napisane "Informacja o przygotowaniu szkół i prmdszkoli do roku 
szkolnego 2011/2012», a powinno być ~,lnformacja o pr.l}'g(1towaoiu s7kół i pr7.edszkoH do 
roku szkolnego 20] 212013". Dodał, ze jeżeli chodzi o uwagi Pana Wójta odnośnie informacji, 
ze to Przewodniczący Rady Gminy składał sprawozdanie z okresu między sesyjnego, to jego 
stanowisko jest takie jakie było wyratane wcześniej, tj. jako Przewodniczący Rady Gminy nie 
ma oficjalnego dokumentu prawnego, który upowazniałby aby jeździć gdzieś i w imicniu 
gminy mówić, Ze chce zrobić tak czy inaczej, a gminę na zewnątrz zgodnie z ustawą 
reprezcntuje Wójt Po to jest sprawozdanie Przewodniczących poszczególnych komisji Rady 
Gminy, aby wszyscy wiedzieli co się dzieje. Dodał, ze wnioskuje aby lelI zapis pozostał, a 
jczcli chodzi o plan pracy Komisji Rcwizyjnej to ten zapis ,,?.godność dokumentacji ze stanem 
faktycznym" m07J1a wykreśHe i nic ma z tym problemu. a tam gdzie jeRt "weryfikac:ia 
bie:l..ących dochodów i \Ąrydatków" to mowa zrobić "ocena hiezących dochodów 
wydatków" oraz w pkt 11 i 12 zastąpić wyraz "weryfikacja" wyrazem "ocena", Dodał, że za 
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:"illge:;.;tią Pana Bogusława Ulejczyka naJPlęrw zostanie przegłosowany plan pracy Rady 
Gminy, a następnie plan pracy Komisji Rady Gminy. 

ZaBtępC:LWóltą powiedział. że Przewodniczący Rady Gminy nie odniósł się jeszcze co do 
konkretnych dal Sesji Rady Gminy. 

PrzewodniCZ!:lCY Rady QlTliny powiedział, i.J:, proponowałby albo pierwszy jakiś dzień np. 
pierwszy wtorek miesiąca. albo osta1l1i wtorek miesiąca, przy założeniu, że miesięcznie lub co 
dwa mie<oiące. 

Pan RQ.R.trt Rosłon zapytał C'ly jeśli zostaną ustatonc jakieś terminy Sesji to wszystkie inne 
terminy będą Sesjami nadzwyczajnymi? 

Zastępca WqlY! odpowiedział, że tak, na wniosek . 

.przewoqnipzący Rady Gmtny powiedział, że to jest o tyle słuszne, że można sobie 
zaplanować wcześniej. 

Zastępca .Wójta powiedział. że z praktyki tam gdzie pracował, wła.4nie tak było ustalane od lat 
i to się bardzo dobrze przyjęło, a najwaźniejsze Sesje, które muszą się odbyć tj. Sesja w 
czerWcu - absolutorium, później można ustalić w sierpniu. poniewaz będzie infotrnacja za 
pierwsze półrocze i wtedy też jest przygotowanie oświaty do roku szkolnego. następnie 
można zrobić sesję pod koniec listopada. ponieważ jest projekt budżetu i uchwalenie 
podatków, pod koniec g!1Jdnia będzie sesja budżetowa, a później jeżeli b'1dą jakicś potrzeby, 
które hędą wynikały z bieżącej pracy to zarówno Wójt Gminy oraz grupa Radnych moZe 
złożyć wniosek o zwołanie sesji. Dodał, że do Sesji będą mogły równie± komisje sobie 
zaplanować posied7.enia. 

Przewod.n.!pzacy Rady Gminy 7..apytał kto z radnych jest za przyjęciem punktu do planu pracy 
Rady Gm.iny Poświętne doL wyznaczenia stałych terminów Sesji Rady Gminy? 

Głosowanie: 6 głosów - za, 3 głosy ..- przeciwne, 6 głosów - wstrzymujących. 

l~r?;ęwodnkzacy RadY..Gminy ogłosił 5 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedzia~, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym jest 
mowa, że sesje powinny byc zwoływane co najmniej raz na kwartał. Dodał, ze nie 'Wie czy 
jest sens uchwalania tego, poniewaz sesje i tak będą zwoływane według potrzeb, a padł 
pomysł żeby na przykład kończąc scsje ustalić. że widzimy się na przykład za 2 miesiące. 

Pan Jerzy'.~ieś wniósł wniosek aby sesje zwoływać według potrzeb. 

Sekretar?: Gminy poinfo:-mowała, że tamten wniosek :uż przeszedł} ponicwa..t był już 

przegłosowany. 

Pf:łp'~. Jolan!f~LS_~ańska powiedziała, te wszędzie są robione cięcia to i w sesjach trzeba zrobić 
cięcia. 

Zastępca Wójta zaproponował aby te podstawowe sesje zaplanować, a resztę według potrzeb. 

Pan Jerzy Kieś zaproponował, aby dodać zapis. 7..e proponowany plan ma charakter luźny i 
spotkania mogą być przesuwane. 
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PrzęYiodniczru~yJtady GmlX1"y powiedział, że nic nadawałby jakiś l,kajdan" , ponieważ ustali 
się terminy. a życIc to później zweryfikuje, 

~ani M.aria _:itaszc:wska powiedziała, że sesja musi być pod koniec marca. ponieważ będzie 
zmiana w subwencjacb, kuniee czerwca - absolutorium oraz konjec półrocza, wrzesień 
koniec kwartału. komec listopada podatki, to są sesje. które powinny się odbyć, 

Przewodnicząęy J~ady G.!TI-iny powiedział, Ze na prL:ykład ostatni wtorek marca tj. 27.03, 
czerwca tj. 26.06, września li. 25.09, listopada tj. 27.11, grudnia lj. 27.12. Dodal, że to będzie 
w uwagach jako pkt 3~ że: .,Ustala się terminy sesji w 2012 r, na dzieJl: 27 marca, 26 
czerwca, 25 w1"L.Cśnia, 27 listopada, 27 grudnia". Dodał, re godzinę ja:~ą by proponował 10 14 
1ub 15; zeby nie robić tego ani rano, ani na koniec dniu. P17.cszcdt do przegłosowania planu 
pracy Rady Uminy z uwzględnieniem uwag. 

Głosowanie; 15 głosów _. za. Plan Pracy Rady został przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gmią):': przeszedł do przegłosowania planu pracy Komisji Rady Gminy. 

Gtosowarue: 12 głosów - ZB.. 3 głosy ..- przeciwne. Plan Pracy Komisji ;r..ostał przyjęty, 

Prz;~2!:odniczący Rady Gmlli.:r: poddał pod głosowanie treść prqjcktu uchwały w sprawie 

przyjęcia pJanu Pracy Rady Gminy Poświętnc i zatwierdzenia planu pracy Komisji Rady 
(hniny Pośwtętne, 

Głosowanie: II głosów -za, 4 glosy - wstrzymujące. Uchwala została podjęta. 

Uchwala Nr XIH/71/2012 Rady Gminy Poświętnc z dni. 17 stycznia 2012 r, w sprawlc 

pn.yjęeia planu Pracy Rady Gminy Poświętne i zatwierdzenia planu pracy Komi~ji 
Rady Gminy Poświęln•. 

Ad. 8 

Przewodni~zący Rudy ..Gminv odczytał projekt uchwały przygotowany przez Panią. Skarbnik 

z uwzględnionymi uwagami RIO i otworzył dyskusje nu ten temat. Zapytał czy Komisja 

Finansowa nic ma żadnych wolosków? 

Pan JerzyJ(ieś powiedział. że teraz jest głosowanie nad WPF, a komisja ma wnioski do 

bud±etu, a to później nie będzie r8ZCm grać. 

rani M.Q.r:ia Staszeytska powiedziała, że to jest właśnie ten problem, że WPF idzie pierwsza. 

prz,ewodniczący Rady Gminy powiedział, ze te obie uchwały i tak są ze sobą JXJłączone i 
teraz prz.eczyta uchwałę VI sprawie projektu budżetu i dopiero otwor-q dyskusję, ponieważ 

onc są ze sobą połączone. 

Prze\yodniczący Radv Gminv odczytał projekt uchwały uchwalenia budżetu gminy Poświ91ne 

na rok 2012. 
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J~an.i Mudi!.. Staszewska odczytała opinię RIO co do Wielolet:1iej Progr.ozy Finansowej oraz 
budżetu gminy na 2012 r, Dodała, t.e uwa2a, że w Funduszach Sołeckich jest napisane dobrze, 

a co zostało ustalone na zebraniach i zos~ało zapisane we wnioskach to będzie sprawdzane to 
z rachunkami l Caklurumj czy rzeczywiście to się zgadza. Zebranie nie odbyło się tylko w 
jednej mif;jscowaści w sprawie Funduszu Sołeckiego (Laskowizna), a 4 miejscowośei 

przeznaczyły pieniądze na wodociągowanie, 

Przewodnic;:':ący Rady Gminy otwoil.ył dysk\L<;ję w sprawie budż,etu Gminy Poświętne na 
2012r, 

Pan.Jerz)' Kieś zgłosił wniosek Komisji Finansowo - Budżetowej i Rozwoju do projektu 

budżetu na 2012 r, Dodał, te szkoda~ że Wójt Gminy dopiero teraz mówi o tych 65 000 zł na 

budowę studni, poniewaZ nie było komu lego wyjaśnić wezc-śniej. 

Pan L.ęszekJlłaszczak. powiedział. Le o tymjuz wcześnif;i było mówione. 

Pan Jąf_~J(ie$ odpowiedział, Ż.e skoro nie ma nawet stacji uzdatnIania wody. 

Wójt gminy poprosił aby przejść do wniosku, a nie do technieznych spraw. 

~.an Jerzy KieS powiedział, że na temat tej studni będzie je..'izcze dyskusja. Prz.edstawił 

wniosek komisji Finansowo - Bud:zetowej i Rozwoju (wniosek stanowi załl;)Cznik do 
protokołu), 

~ekretarz Gminy powiedziała, że wniosek złożony w Urzędzie różni się od wniosku teraz 

przedstawionego. 

E;rn )~-'Kieś stwierdził~ że faktycznie nastąpiła pomyłka. Poprosił o brak podziału, aby 

skupić się nad tym boiskiem. Dodał. że sala została zrobiona taka, na któr~j nie da się grac w 
piłkę. Jak projekt był głosowany przez poprzednią rudę to jut było wiadomo, Ze ona nic 

będzie słuzyć do gry w piłkę nożną. Zgłosił wniosek do WPF o wykreślenie zadania "Budowa 

strażnicy OSP w Turzu", a zastąpieniem zadania ,,RozbudoWfl szkoły podstawowej w 
miejscowości Zabraniec". 

Pal1i JolantQ: Sała.1.."ika powiedziała, że komisjo finansowa na Ręczajc Polskie przeznaczyła 

12 000 zł, a ją interesuje suma 50 000 zł lub 60 000 zl i 7 slupów, a l czy 2 slupy to nic nie 
ratują, 

Pon Jarosław Kielczyk (Iurze) zapytał czy to jest wniosek z Komisji Plnansowej; która 

odbyła się 12 stycznia? 

Sel)fe.tarz Gminy odpowiedziała, żc- tak, poniewaz tak jest napisane w nagłówku. 

Pą,~ Jarosł!,w ~iel91'l'k (Tyrze) zapytał czy może wiedzjcć jaki był wynik glosowania nad tym 
wnioskiem? Dodał, że był na tej komisjj i nie słys:r.uł żeby było głosowanie, 

pan Jerzy Kieś powiedział, że słabo słuchał, ponieważ było grosowanie. 
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Pani Jąląnta Sałań§ką powiedziała. :te komisja nie wystąpiła z żadnym wnioskiem na komjsji~ 

a ten \\'T!losck został sporządzony po za posiedzeniem komisji. Dodała. 7.e był rozpatrywany 

wniosek z komisji oświaty~ z Woli Cygowskiąj od mies.zkańeów. od Pani Dyrektor z ~o"'NYch 

Ręczaj i z komisji rolnej, a z komisji finansowej nie hył podjęty żaden wniosek, to jest 
nielegalny wniosek. 

Wójt Gminy powiedzlat, ze rozumie, ze działamy zgodnie z uehwałą .Rady Gminy z dnia 28 

października 2010 r, w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy 

POSwiętne, a tu są dokładne 'WSzystkie terminy, a wniosek komisji finansowej 5cst do końca 

ntełegalny. poruewaz nie powstał na komisji. Przesłuchał eałą komisję i nad poszczególnymi 

zmianami nie było głosowania. Dodał, że pytał i pracowników j inne obecne osoby na komisji 

czy było głosowanie, ale uzyskał odpowiedZ. te nic takiego me miało miejsca, ezy ten 
dokument powstał w trakcie komisji czy po za nią, Powiedział, że rozumie, że ten dokument 

powstał poza gminą, poniewa.z z tego "WSzystkiego to tak wynika, jeZcii nie było głosowania 
nad zmianami to ten dokument powstał nielegalnie. Uchwała jest bezwzględna i są w ni~j 

przedstawione wszystkie tenniny (oddał głos Zastępcy Wójta). 

Zast~ca Wójta powiedział, ze podzie1a zdanie Pani Jolanty Sałsńskiej oraz Wójta Gminy, 

ponieważ ten wniosek wpłynął najpierw e ~ mailem l, zewnątrL. a w dniu 16.01.2012 r. został 

przyniesiony do Urzędu, Wszystkie komisje, które składały wnioski robiły to na posiedzeniu, 

a jcteli chodzi o wruosek komisji fInansowej to został on sporządzony po komisji po za 
Urzędem, a więe nie jest to wniosek komisji tylko jest on podpisany przez Patia Jerzego Kieś. 

Dodał, że jeżeli chodzi o terminy to § 6 tej uchwały mówi, 7~ projekt budżetu został 

przekazany w terminie tj. 15 listopada, natomiast obowiązkiem Przewoooiczącego Rady 
Gminy było w ciągu trzeeh dni przesłać projekt budzetu do komisji, później Przewodniezący 

Rady powinien w pierwszym tygodniu po 15 listopada wyznaezyć termin sesji budżetowej, a 
ten termin nie został wyznaczony tylko został WJ.lOaczony 29 grudnia, czyli grubo po 

tennlnie i komiąje powinny się zwołać w sprawie budtetu w ciągu 12 dni od daty otrzymaniu 

projektu uch~'ały budzetowej, czyli ten cały § 6 nie został spełniony przez wszystkie komisje. 

Procedura uchwalania budżetu została złamana. Dodal, że w związku z tym budretu może nie 

być. 

Przewodnicząey... Rady Gminy powiedział, że chciałby się ustosunkować na temat 

nielegalnego wniosku, ponieważ /';ldna uchwała w żadnej gminie nie może ograniczae 
Radnego do zgłaszania wniosków do czegokolwiek w tym do budzetu. Dodał, Ze rozumie, 7.e 

gdy Rada podejmie to uchwałę to ona i tak zostanie zaskarżona i wtedy przyjdzie RIO i 
zadeeyduje "czy tak, czy nie''. najwyżej będzie się pracować na takim "gołym" budżecie. 

Dodał, 7..e Pan Jen:y Kieś zgłosił wniosek z komisji finansowej, o kt6l)'m było dyskutowane 

na komis.ii. Zapytał czy to było przegłosowane c:zy nie. czy to było wszystko przegłosowane 

na koniec? 

l)an Jerzy Kieś powiedział, :ł.e na komisji były wszystkie wnioski głosowane j nie wie jakim 

cudem Pan Wójt tego nie styszał. 
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Pani Jolanta Sałańska powiedziała. Ze mo:t..e Pan Wójt akurat nie słyszał w tym nagraniu 
przegłosowania tych wniosków. ponieważ Pani Iwona Bajkowska v.yłączyła dyktafon. 
Zapytała czy członek komisji może wyłączyć dyktafon? 

Pani Iwona Baikowska powiedziała~ że jej już nie było jak było głosowanie. Poprosiła aby nic 

oszukiwać. 

Pani Jolanta Sałańska powiedziała, Ze przyszła Pani Patrycja Wytrykus i powiedziała kto 

wyłączył dyktafon i zapytała Panią Patrycję Wytrykus czy tak było? 

Pani PatrYcja Wytrykus odpowiedziała. że był wyłączony. 

r~J!nLJolanta Sałańska powiedziała, ze Pani Patrycja Wytrykus zapytała kto wyłączył 

dykUlfon, li Pani Iwona Bąjkowska odpowiedziała, re to ja. Zapytała czy mozna wyłączyć 
dyktafon na korni~ji? 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że może w tej chwili była przerwa. Dodał, że 
ostaUlio na komisji oświaty też w trakcie przerwy 'wyłączany był dyktafon. 

Pani Jolanta .~ałańska powiedziała, że ona wszystko rozumie, ale bez pozwolenia pracownika 
sobie podejść i .....yłąezyć, jeżeli pracownik jest upoważniony do tego to on ma prawo 
obsługiwać dyktafon, a nie poszczególni ludzie. Dodała. ze nie dość. że Pani Iwona 
Bajkowska rządziła dyktafonem to tak samo Panem Kiesiem i to jest widać, 

Pani Iwona Bajkowska powiedziała, t.eby Pani Jolanta Sałańska wreszeie się od jej osoby 

odczepiła, ponieważ tych doeinek to już mi:! naprawdę dosyć i wreszcie nerwy nie 
wytrzymają, ponieważ na każdej sesji Pani Jolanta Sałunska ma jakieś ..prywaty", Dodała, że 
Pani Jolanta Sałal1ski:l powinna dosiać jakąś "super nianię'", zcby ją w koóeu wychowała, 
ponieważ brakqje j~j ogłady i kultury. Powiedziała, 7.e wyłączyła dlatego, że Pani Patrycja 
Wytrykus wyszła i była przerwa i wszysey poprosili o to żeby na chwHę wyłączyć. 

Pan Leszek Błaszczak powiedział. że nikt nie prosił o wyłączenie. 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o wnioski Pana Jerz,ego Kleś aby je jeszeze raz 
formalnie przeczytać i prz,cgłosowae. 

Wójt Gminv powiedział, że jeżeli Radni składają wnioski zgodnie z uchwałą. to każda 
komisjajcst zobowiązana podać źródło Vtydatkowania, a tego nie ma i.adnym wniosku oprócz 
komisji rolnictwa i chciałby zobaczyć taką autopoprawkę. 

Pan Sławomir Rosłon poprosił o przerwę. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził S minutową prLerwę, 

Pani Iwona Baikowska powiedziała. że jako Radna chciałaby z.łożyć wniosek do budżetu 
(wniosek idcntyeznej treści, który złożyła komisja Finansowo Budżetowa i Rozwoju). 
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.przewQpl1icząey.Rady Gminy powiedział, ze chciałby jako Radny zgłosić projekt zmian do 

WPF na Jata 2012 - 2018 (wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu), 

Wójt Gminy ?,apytał czy to są wnioski Radnych, czy Komisji? 

PI7.cwodniczący Rady Gminy odpowiedział, i'.c Radnycb. 

pan Bogusław Ulejczyk zapytał do kiedy powinny być składane v.nioski radnych? 

Puni Matja Staszewska odpowiedziała, że do końea wrześniu. 

Pani Ewa ZareOO ~ Sycik powied:liała, t.e w jej ocenie art 60 stanowi V>1prost ,,za prawidłową 
gospodarkę finansową odpowiada Wójt i on ma prawo, wyłączne prawo zgłoszenia 

propozycji zmian w bud.7.ecic", Następnie była podjęta uchwała na podstawie art, 234 ustawy 

o finansach publicznych i art. 18, który dol możliwość Radzie Gminy uchwalania trybu prac 

nad projektem uchwały budżetowej, nie kto inny jak Rada Gminy uehwaliła program w jak: 

sposób ma być prlyjęty projekt uchwały budżetowej, to Rada postanowiła w § 6, Ze projekt 

uchwały budzetowej wraz z uzasadnieniem Przewodniczący Rady Gminy przesyła do 
zaopiniowania stałym komisjom Rady. Dodaia, ze w jej ocenie w tym momencie zaSiała 

naruszona procedura dokonywania uchwał budzetowych, Zapytała Panią Joannę Wyszyńskq

Orszulak czy potwierdza to stanowisko? 

pani ,Jąanna Wyszyńska ... Orszul~ powiedziała, t.e potwierdza. 

PilllLEwa ?:"ręba -:::5vcik odczytała § 8 u.'ll, 7 uchwały z dnia 28 października 2010 T, W 

sprawie trybu prac nad projektem uchwały bud:retowej Gminy Poświętne 'D. >l głosowanie nad 
projektem uchwały budżetowej powinno poprzed7..a.ć głosowanie wniosków Komisji Rady", 

Pani Joanna Wyszynską ... Orszulak powiedziała. że potwierdza stanowisko zajęte przez Panią 

Ewę Zaręba Sysik, 

f:~wodniezID..Rady Gminy powiedział, że teraz będzie głosowanie nad wnioskiem do WPF 

oraz Md :zmianami przedstawionymi przez Panią Iwonę Bajkowską. 

Panj Maria ..Sraszewska powiedziała, że jezeli ma l'.apisane wydatki zaliezane do 

wynagrodzeń. dodatkowe wynagrodzenia roczne są to wydatki zaliezane do wynagrodzeń. w 
lanie jest 99 000 zł, a zabiera się 115 000 zł. Dodała. ze nie potrafi tego zrobić. 

Parri Iwona Bajkowska pov.,iedziala, że chodzi o tą kwotę, która jest 1 782 735 zł, która 

wzrosła od poprzedniego roku. 

~ani Maria Stasl--cwska powiedziała, żeby Pani Iwona Bajkawska nie pattr.yła na to co 

wzrosło tylko na 10 co zabiera. 

Pani Iwona Bajkow§.ka powiedziała, :te to jest lapisane ogólnie -wydatki za1ic21tne do 

'Wynagrodzeń, dodatkowe wynagrodzenia roczne, 4 nagrody jubilcus7~wc, odprawa 

emerytalna oraz inne pochodne. 
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Pani Maria Sta~zewska poprosila aby zobaczyć w klasyfikacji i sprawdzić § 4040 
dodatkowe wynagrodzenia roczne. Dodała, że kw..dy dostał projekt budżetu, poprosHa aby 
otworzyć na str. 2 - tam gdzie są wydatki, tam gdzie jest rozdział 75023 § 4040 - dodatkowe 
wynagrodzenia roczne i zapytała jaka jest planowana kwota? 

Pani Beata Bońska odpowiedziała, że 99 000 zł. 

Pani Maria SjEszewska powiedziała, 'li; jest planowane 99 000 zł, a zabiera się 115 000 zł i 
zapytalajak ma to zrobić? 

l~j!Di Iwona Baikowską powiedziała, 7.e w ogólnym dzjale, 

Pąni Maria Staszewska powiedziała, Le nie uhce ogólnego działu tylko chee konkretną rzecz. 

RJmL Iwona Bajkows~"!i} zapytała Panią Marię Staszewską dlac7..ego nie zrobiła bud:r..etu 
zadaniowego? 

Pani M.arh Staszewska odpowiedział~ że nie ma na razie obowiW..ku robić budtetu 
zadaniowego, a będzie dopiero ooowillzkowy od 2013 lub 2014 roku. 

PanjJwona Bajkowska powiedziała, że od ubiegłego roku ta kwota wzrosła o 115 000 zł. 

PanjJy1aria Staszewska zapytała. czy dodatkowe Vv)'nagrodzenia roczne tak wzrosły? 

Pani lwo@ Bajkowska powiedziała, że Pani Maria Staszewska ogólnie nazywa to dodatkowe 
'WYnagrodzenia roCzne, 

Pani Maria Staszewska powiedz~ała, że nie i poprosiła aby piSM tak jak jest w klasyfikacji. 

Sekr.ę!!)J:L Gminy powiedziała, że to dodatkowe 'WYnagrodzenie roczne nie jest "wzięte z 
sufitu" tylko to wynika z ustav.'Y i jest to wyliczone, a trzyna.<itka to są uprawnienia 
pracownika, 

Pani h~9I!.a Bajkowska powiedziała, ze tutaj nikt nie mówi o trzynastkach~ tylko chodzi o to, 
ze jak obserwowany był budżet z poprzedniego roku 2010 w stosunku do tego nowego 
budZetu (o w ubiegłym roku w v.'Ydatkach ogólnie nazwanym w zaliczanym do wynagrodzeń, 
wynagrodzenie roczne, 2 nagrody jubileuszowe, odprawa emerytalna oraz inne poehodne to ta 

kwota wynosiła J 667749 zL. 

Wójt Gminy zapytał kto prowadzi sesję? 

Pand.wona Baikowska powiedzłał~ Ze ona w tej chwili. poniewaz Przewodniczący na chwJly 
wyS7Aldł. 

J:an Bogusław Ulei.~ powiedział, że Przewodniczący nie nie przekazywał. zeby Pani 
Iwona Bajkowska prowadziła Sesję, 

pę:ni Iwona Bajkowsk~ powiedziała, re od tamtego roku administraeja wzrosła o 115000 zł. 
Dodała, że jeżeli w zeszłym mku był planowany budZet i w wydatkach zaliczanycb do 
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wynagrodzeń ~ dodatkowe wynagrodzenia roczne, 2 nagrody jubileuszowe ta kwota wynosiła 

ł 667735 zł, w tamlym roku na wynagrodzeniach było zaoszczędzone 120 000 zł. 

Pani Maria Sta..-'.;zewska powiedziała, ż.e ZUS poszedł w górę. 

Pani Iwona Bajkowska powiedziała, że jeżeli było zaoszczędzone 120000 zł to można było 

zostać przy tej kwocie J 667 735 zł, a nie jeszcze w sytuacji gd7ie nie ma pieniędzy na inne 

cele podnoszone są wydatki o 115 000 zł. 

Pani Maria Staszewska powiedziała, że W11iosek powinien być dokładn1e określony U" jakie 

działy, rozdziały i paragrafy. 

Przewodnicząey Rady Qm~.!1y'.powle:dzrał, że- jest określony rozdziat 

PrUll Maria Staszewska powiedziała, ze jest podany tylko dział, a może jedynie się domYŚlae. 

Dodała., i.e dziat administracji wzrósł, ponieważ doszedł remont archiwum, prowizja sołtysów 

jest również w administraeji oraz w górę poszedł ZUS. 

Sekretarz Gminy dodała, Ze remont archiwum wynika z zaleee(l pokontrolnych, fi kontrola 

była wpaździerniku ubiegłego roku i te 7.alecerria muszą zostać wykonane do końca maja, 

PąniJwona I3aikowska powiedziała. że jeżeli są wykonywane inwestycje na 293 000 zł, a w 

dziale administracja w skali roku podnoszone jest o 115 000 zł to jest to nie w porządku. 
Dodała, Ze było trzeba przyjść na komisję finansową ł porozmawiać skąd ewentualnie obciąc, 

zeby cokolwiek zrobie. Powiedziała do Pani Marii 8ta,<;zewskiej, że jak ubiegała się li Rady 

Gminy aby zabezpieczyć "dziurę" brakującą do pr.zekroczenia dyseypliny finansów 

publicznych to powiedziała. Ze ma na administracji zaoszezędzone 120 000 zł i bardzo 

chętnie je przesunie, aje7..eH w tamtym roku było zapJanOlh'3ne 1667735 zł i wynagrodzenie 

Wójta Gminy nie wzrosło, et więc od tego powinno być odjęte 120000 zł, a teraz jeszcze te 

zaoszczędzone 120 ODO zł dodane jest lIS 000 zł. Dodala, że nie ehodzi o trzynastki tylko 

cały czas są zatrudniani nowi pracowll!ey w Gminie, a nic się nie mbi i tylko o to ehodzi. 

P'{I.nLJ~'WlJ,Br.ęba """ Sycik powIedziała. żeby zwrócić uwagę na jedr.ą rzeez. ze 20 stycznia 

weszła ustawa o odpowiedzialności majątkowej pracowników, a ta ustawa stanowczo stwarza 

ryzyko dla wszystkich pracowników admjnistracji samorządowej co do odpowiedzialności z 

tytułu wydania wadliwej decyzji b.}dź nie wydania w terminie, a taka sytuacja może zaistnieć. 

Tutaj je~1 kwestia dotyeząca u~ezpieezeń pracowników, czy wynagrodzenia osobowe 

pracownik6w są adekwatne do zakresu odpowiedzialnośei. Ta ustawa nie wprowadza 

:ladnych ograniczeń czasowych, a więc z tej ustawy można odpowiadać również będąc na 

emerytur7..e, 

yt9jt Gminy powiedział. że ustawa pozwala mu zatrudnić zastępcę, a nawet nakazuje. Dodał, 

że w tej sprawie majeszcze większe uprawnienia. 

PrzeY!J;l~dniezący Rady Gminy powiedział, iJ:; i.eby to miało ,.ręce i nogi" to trzeba tą Sesję 

przerwać i tr7..eba zrobić dział, rozdział) paragraf, ponieważ to nie może być tak ja.'{ jesL 
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Dodał, źe przy zwiększeniach jest dobrze. ale trzeba to poprawie. Złożył wniosek o 

przerwaniu Sesji i dokońezeniu w dnju jutrzejszym, 

Wójt Gmin~ złoźył wniosek aby nie p17..erywać Sesji Rady Gmjny, ppnieważ w dniu 

jutrzejszym nie mógłby w niej uczestniczyć. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedzinł, że Wójt Gminy ma Zu~tępcę> który hędzle mógł go 
zastąpić, 

WóH Gminy powiedział. że budżet jest wazna sprawą i przy tym musi być Wójl. 

PiZewodni~zJłS)Y RAdy Gminy 7"apytat czy Pani Sk~rbnik jest w stanie 30 ulinu( z Panhł Iwoną 

Bajkowską to poprawić? 

PaIli Maria Staszewska powiedziała, 'ŻK nie będzie tego robiła, żeby Radni zrobili to sobie 

samI. 

Z.a.stępca Wójta poprosił, aby tego nie przedłużać i nie odkładać na inne dni, ponieważ ten 

wniosek j tak nie ma podstawy prawnej i racji bytu. Dodał, t.x:, w tej chwili jest tylko jeden 

wniosek, który przyjął Wójt ~ komisji rolnictwa, czyli jest w tej chwili projekl budżetu 

przygotowany przez Wójta Gminy z uvt"zględnieniem wniosku komisji rolnictwa, a 

poszczególne wnioski Radnych nie mają rucji bytu, Dodał, ze Radni mają takie dJcty, 7Z w 
prz.elic7.eniu na~;edną godzinę pracy to je~1 wielokrotnie więcej niż Wójta \Ą.rynagrodzenie. a o 

tym nikt nie mówi. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że z tego co pamięta to dieta Radnego za udział w 
Sesji wynosi 200 zł, dzisiaj jut posiedzenie trwa 3 godz. Złoźył wniosek aby przerwać Sesję 

RAdy Gminy i rozpocząć ją w dniujutr7.ejszym o godz. 17°°. 

Wójt Gminy powiedział. że nie może ucze..'ltniczyć w dniu jutrzejszym i poprosił o 

przełożenie na czwartek. poniewaz to nie są 2arty, a kazdy majakleś swoje problemy. 

Sekreta!?,: Gminy oraz Pani M.arin Stasz~wska powiedziały. że również nie mogą być w dniu 

jutrzejszym. 

przęy!odnieząqJ-Rady Gminy powiedział, że wznowienie Sesji moma zrobić w czwartek ~j. 

19.01.20l2 r. o godz. 7,oi poddał to pod głosowanie. 

Głosowanie: 9 głosów - za, 5 głosów ~ przeciwnych, 1 głos -, wstrzymujący, 

19 ,tycznia 2012 r. 

Prz.ewOC.hl1czący Rady Qmil1Y powitał wszystkich przybyłych. Poinformował, że wstało 
~)'czerpanych 7 punktów z porządku obrad. Dodał, że ten wniosek co 7.ostał złowny na 

ostatniej sesji znstru uszczegółowiony i została dołącznna uchwała WPF. Przystąpił do 
przegłosowania tego wniosku j 7.apytał kto z Radnych jest za przyjęciem zmiany dot. WPF? 
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Głosowanie; 8 głosów ~ za. 6 głosów ~ przeci\'tTIych, 1 głos - wstrzymujący. Wniosek został 
przyjęty. 

Przewodniczący Rady Gminy polnformm'orał, że teraz będzie przegłosowanie całej uchwały 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poświętne na lata 2012 - 2018 
odczytal jej treść, 

.pani Jolanta Sałańska zapytała Przewoonic,ząc:ego Rady Gminy czy złożył indywidualny 
wniosek do budżetu? 

PJ?:.ewodnici'J1QY..Rady Gminy odpowiedział, 'li; czyni to teraz, 

Pani.. Jolanta Sałąpska powiedziała, re teraz nie, ponieważ indywidualne wnioski składane są 
do 30 Wl,a;śniu. Dodała, że Przewodniczący Rady Gminy umieścił w WPF i budzecie 
rozbudowę szkoły w Zabrańcu arazjej osuszanie. Zapytała dlaczego nie został przedstawiony 
wniosek dotyczący płatności za poz.ary, ponieważ było to rozpatrywane na komisjaeh, u nie 
jest on teraz przeczytany; o zostały jeszcze obcięte pieniądze ze strat.y, 

Przewodnicg:.ący Rady Gminy powiedział, ze teraz jest głosowanie WPF I a jeżcll będzie 
rozmowa na temat budżetu to wtedy będzie odpowiedni moment na zgłaszanie takich 
wniosków. Poddał treŚĆ llehwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 8 głosów - za, 7 głosów _... przeciwnych, Uchwała została podjęta. 

Uchwala Nr XIII/7212012 Rady Gminy P.!więtnc z dnia 19 stycznia 2012 r. w sprawie 
Wieloletnie.t Prognozy Finansowej Gminy Poś.więtnc na lata 2012 - 2018. 

Ad,9 

Przewodn.~czą\..'Y Rady' Gmin)! poinformował~ ze są dwa wnioski formalne, które Radni 
otrzymali (wnioski stanowią załącznik do niniejszego protokołu) i zapytał czy ktoś ma jeszcze 
jakieś inne wnioski lub zapytania, 

Pan Bogusław Ulejezyk zapytał ile czasu Radni m~ją na zapol.J1anie się z tymi wnioskami 
złożonymi przez Panią Iwonę Bajkowską? 

przcwodJlicz~y Rady Gminy zapytał ile jest Panu Bogusławowj Ulejczyk potrzebne czasu na 
zapoznanie się z tymi wnioskami? 

Pan ~ław Ulejq:xk odpowiedział, Ż.c l dzień lub 2 dnL 

Pr'lę:w-odniczący .Radv Gminy powiedział, Zi; to jest ten Sam wniosek co ostatnio, tylko. że są 
uwzględnione działy, rozdziały i paragrafy, 

Y/ójt Gminy powiedział, że to jest nowy wniosek. ponieważ tamten jest wycofany j potrzeba 
trochę czasu a by się z nim zapoznać. 
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Zastępc~.. Wóita powiedział, że na ostatniej Sesji była już o tym mowa, ze mazna głosować 

tylko wnioski komisji, a jest tylko wniosek komisji rolnej, a żeby był to wniosek komisji to 

najpierw Wójt musiałby go widzieć odpowiednio wcześniej, aby móe się do niego 

uslosunkov..aC i wnieść ewentualne zmiany do projektu budżetu~ a wnioski przynosi sit( 

znienacka, Dodał, ~e Radni mają większość i mogą wszystko przegłosować; a te wszystkie 

wmoskl są do kosza l tylko traci się Czas, 

Pani Mari!';1.. Staszewska powiedziała, do Pani Iwony Bajkowskicj, źe rozdział 75011 jest 

zadaniem zleconym, na które daje Wojewoda, a Pani Iwona Bajkowska go zabiera, Zapytała 

czy jest ważniejsza od \Vojewody'f 

Pani Iwona Baikowska odpowiedziała. że nie robi tego na co dzień i mogła się pomylić, a 

jeżeli się pomytiła to Pani Skarbnik moźe to skorygować. 

Pani Mąri.~ Stas~wska powiedziała, że to wykreśla, Zapytała czy radni rezygnują 7,e szkoleń? 

Przcwodt1ic:mcy Rady ..Gminy Qdpowiedział, że tak, ponieważ radni pod koniec ostatniego 

kwartału chcieli uczestniczyć w szkoleniach, ale okazało się, t..e nie ma tych pieniędzy, więc 

nie ma potrzeby tworzyć działu "abstrakcji" . Dodał, i.e na pierwszej części Sesji \Vójt Gminy 

oraz Zastępca Wójta powołali się n. uchwalę z 29 października 2010 r, w sprawie trybu prac 

nad projektem uchwały budżeto",vej Gminy Poświętne i posz\.lkał w różnych orzeczeniach 

RIO z calej Polski i nie jest tak do końcajak mówi! Zastępca Wójta, Ta uchwala określa tylko 

sposób procesowania. a w ustawie o samorządzie gminnym oraz O finansach publicznych nic 

ma zakazu zgłaszania wniosków przez Radnych, poprosił Zastępcę Wójta o nie 

"''Prowadzanie wszystkich w błąd. Powjedział~ że ta uchwała zostanie zaskar1'.ona do RIO. 

poniewaZ pojawiają się w niej zapisy, które wstały uchylone w wielu innycb miejscach w 
Polsce, a między innymi tj, w § 6 gdzie nle wynika to z żadnego przepisu prawnego, 

PaniJ\4aria Staszewska powiedziała, że ta uchwała była wysłana do RIO j równieZ tam była 

sprawdzana 

e~ewodl}k?;~cy Rad:iJlrniny powiedział. że ta uchwała była podjęta w październiku 2010 r. i 
była ona podjęta przed zmianami do ustawy o flnansaeb publicznych 1 zmiceiło się rownieZ 
orzecznictwo RIO. 

;eani Mari!LStaszewska powiedziała, że Radni mogą podjąć drugą uchwałę. 

Przewodniezacy....Rady GminY powiedział. że jeżeli ehodzi o inicjatywę w podjęciu tej 
uchwały to ma Zarząd czyli Wójt Gminy nraz Zastępca Wójta, Dodal, że w § g usL 3 

stwierdzen-iejest zbyt ogólnikowe, a na ten temat jest bogate orzecznictwo. Nie wiadomo do 

końca ezy ta uehwała jest zgodna z prawem. Powiedział, 'li:, jeżeli chodzi o to czy Radni mogą 

zgłaszać poprawki do budZetu to jest uchwała Kolegium RIO z Zielonej GÓu.e 'Z. dnia l 

grudnia 2010 r. cyt "poprawki do projektu uchwały budżetowej powinny zostać zgłoszone i 
być prLedmiotem obrad na Sesji Rady budzetowej". kolejna uchwała z dnia 8 grudnia 2010 r. 

RIO We Wrocławiu "Autopoprawki organu wykonawczego oraz zmiany i wnioski organu 

stanowiącego czyli Gminy powinny być głosowane w trakcie debaty poprzedzającej podjęcie 
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uchwały budL:etowej. Po przeprowadzonym głosowaniu powinno nastąpić głosowanie 

projektu uehwaly budżetowej uwzględniającej poprawki", uchwala Kolegium RIO we 
Wrocławiu z dnia 19 stycznia 2011 r. "do czasu podjęeia uchwały bud2.etOwej. jednak nie 
później jak do 3] stycznia roku budzetowego projekt uchwały budżetowej sta.'1Owi podstawę 
gospodarki finansowej w przypadku nic uehwalenia bud:i:etu gminy w terminie y. do 3l 

grudnia. Autopoprawki oraz zmiany organu stanowiącego czyli Rady Gminy w 
szezególności jego komisji powjnny być głosowane w trakcie debaty poprzedzającej podjęcie 
uchwały budżetowej". Dodał, Ze jest mowa o art. 240 ustawy o finansaeh publicZJlych i jest 
komentarz z LexPolonica dot. tego artykułu .,art. 240 ust. 2 wprowadza islotne ograniczenie 

organu stanowiącego czyli Rady Gminy w uchwalaniu uchwały budżetowej, jest to 
rozwiązanie analogiczne do art 220 ust l Konstytucjj Rzeczypospolitej Polskiej, które 
odnosi się do ograniczenia Sejmu. ~a czele art. 240 ust 2 usta\V)' o finansach publicznych 
jest identyczne, organ stanow1ący jednostki samol7Ądu terytorialnego nie może zmieniae 
zawartyeh w projekcie uchwały bud:l:eLowej propozycji wysokości dochodów i wydatków 
budzetO\vych, który prowad7Jłby do zwiększenia wysokości deficytu budzetowego 
przedstawionego w projekcie. Mo2:Bwe są zatem inne zmiany polegające zarówno na 

zmniejszeniu dochodów oraz zwiększeniu wydatków) które nie prowadzą do zwiększenia 
deficytu. Mogą to być zmiany we\VnętiLne, które nie zwiększają proponov.--ancj wysokości 
defieytu, zmniejszają lub pozostawiają na tym samym poziomie lecz inaczej rozkŁadają 

proporcje dochodów i wydatków", Powiedział. ze wniosek przedstawiony przez Panią Iwonę 

Bąjkowską nie zwiększa deficytu budżetowego gminy, po prostu dokonywane są zmiany 
pomiędzy poszczególnymi dziaiami i ten wniosek jest jak najbardziej zasadny i ma podstawę 
prawną, nie jest sprzeczny z prawem, nle jest sprzeczny z ustawą o fmansach publicznych, 
Dodał, ze nic zgadza się ze stanowiskiem Zastępcy Wójta. 

lastępca Wójta powiedział~ że tc orzeczenia. które przeczytał Przewodniczący Rady Gminy 
potwierdzają to co mówił. Dodałt że ta uchwała jest na dzień dzisiejszy ważna, porńewat nikt 

jej nie uchylił i nic zaskarżył, a przy proeesowaniu budzetu jest ona wiążąca. dOlyczy ona 
proeedury uchwalani,,\ budzetu, fi ta procedura trwa od samego początku kiedy Wójt 
przystępuje do opracowywania projektu. at do momentu jego uchwalenia. Dodal, t.e 
Przewodnic7.ący Rady Gminy jako Prawnik nie powinien tego zaprzeczyć. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział. że i)'lko przytoczy fragment art. 240 ust. 2 ustawy 
o finansach publicznych, nie można zrobić zmian zarówno powodujących zmniejszenie jak t 
zwiększenie. które jednoczesnie powodowałyby zwiększenie defieytu bud:żetowego, a nie ma 
nigdzie movry, Ze nie można robić tych zmian je7_di ten deficyt pozostaje na takim samym 
poziomie, a to jest też poparte w orzecznictwie RIO. Dodał, że to co Zastępca Wójta podnosił 
na Sesji Rady Gminy w dniu 17 styeznia 2012 r, miało miejsce na Sesjach budżetowych w 
Gminie Tłuszez. Zielonka gdzie Radni zgłaszali wnioski formalne do bud7.etu. które następnie 
były głosowane. Dodał, te uchwała nie mo±e ograniczać prawa Radnego do zgłaszania 
wniosków na kanwie art, 240 ust. 2. 

Zastępca Wójta powiedział. żc skoro ustawa nie na ten temat nie mówi to Rada to wtedy 
ustala, tak mówi art 234, 

23 



Wójt Gminy dodał, ze po to są terminy aby móc się z tym wszystkim zapoznać. 

Pan Jerzy Kieś poprosił o stanowisko Pani Mecenas i Zastępcy Wójta na piśmie, że ten 
wniosek jest nielegalny. 

Zastępca Wójta powiedział, że to potwierdza i nie ma potrzeby pisania tego. 

Wójt Gminy powiedział, że uchwała Rady Gminy Poświętne z dnia 28 października 2010 r. 
nic została uchylona, więc jest obowiązująca, aje~eli cbodzi o Zastępeę Wójta to jest wpis w 
protokole i niczego się nie wyprze. Dodał, że jeżeli chodzi o całą procedurę to jest ona 
własnie ukazana w tej uchwale i to jest podstawa. Powiedział, że rozumie to, 'li: 

Przewodniczący rady Gminy jest prawnikiem i umie pewne rzeczy stosować, ale to się robi w 
Sądzie, a tutaj trzeba trzymać się uchwały. Z tego co widzi to będzie musiał rozstrzygnąć to 
Wojewoda i RIO. 

Pani Maria Staszewska zapytała o dzial 900 § 4270 - remonty komu to jest zabrane? 
Planowane jest na lampy w Dąbrowiey 20 000 zł, Zabraniec 7 000 zł, Choiny - Poświętne 20 
000 zł i z tych środków zostało zabrane 20 000 zł, a więc skąd? 

Pani Iwona Bajkowska powiedziała, że ogólna kwota na konserwację oświetlenia, remonty 
jest 151 800 zł. 

Pani Maria Staszewska poprosiła, aby Pani Iwona Bajkowska słyszała o co pyta, ponieważ to 
nie o to chodzi. Dział 900 rozdział 90015 § 4270 i tu jest minus 20 000 zł i zapytała komu 
zostało zabrane? 

Pani Iwona Bajkawska powiedziała, że na tą kwotę po dodaniu tych jest kwota t51 800 zł. 

Pani Maria Staszewska powiedziała, że w tąj tabelee jest kwota 56 800 zł, z tego 16 800 zł to 
są Fundusze Sołeckie, 20 000 zł jest Dąbrowica, 7 000 zł Zabraniee, 20 000 zł Choiny 
Poświętne i zapytała co Pani Iwona Bąjkowska zabiera? 

Przewodniezacy Rady Gminy zarządził 10 minut przerwy. 

Pani Iwona Bajkowska powiedziała, że nie zabierze działu 750 rozdział 75011 § 4010 - 10 
500 zł, ponieważ zaistniała pomyłka i przeprasza za nią. Dodała, l':e Pani Skarbnik powinna 
przyznać, żc w grudniu sama wykazała, że pozostały oszczędności w wysokości 100 000 zł 
na wynagrodzcniu Pana Wójta i 20 000 zł na ZUS - ach. Dodała, że będą środki na 
wynagrodzenia. 

Pani Maria Staszewska odpowiedziała, że nie będzie, ponieważ miesięcznie na pobory idzie 
103000 zł, a to razy 12 miesięcy daje kwotę 1 236000 zł, jest 4 000 zł rezerwy na wysługę 
dla młodych pracowników, gdzie co rok to waasta o l %, dodatkowo od tego roku poszedł w 
górę ZUS. Dodała, że z tyeh pieniędzy co zostały w grudniu zostało zapłacone 7..8 olej. 

Sekretarz Gminy powiedziała. że z inicjatywy Radnych jest podniesienie poboru Wójta, ale 
na to nie ma pieniędzy. 
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Pag) lwofla_Bajkoy;ska powiedział", że w dziale 900 rozdział 90015 § 4260 będzie :zakup 

energii, a nie usług remontowych. 

Pani Ivt(lria Staszewska powiedziała. ze energia poszła w górę. a doszło jeszcze Międzypole. 

Sekretarz Gminy dodała, ze jest projekt umowy gdzie Energetyka upomina się o dzierżawę za 

każdą lampę. 

Pan Robert RosłQn powiedział, Ze z tego co wie to ma być ogłoszony przetarg na dostawcę 

energii, ajeżeli zabraknie pieniędzy 10 wtedy dopiero będzie można się martwić, 

Pan; lwon~ llajl\ows\a! pov,iedzlal", 7.e dział 600 rozdz;n160016 § 6050 zmniejszone zostaje 
07000 zł, ezyli do 150000 zł i kolejny dział 600 rozdział 60016 § 6050 zmniejszone zostaje 

do kwoty 116 500 zł. 

})an! Maria St!lSzewsky' zapytała jak wygląda sprawa z psami'? Rozumie, że zabrano 10 000 zł. 
Poinformowała. że przyniesie fakturę z grudnia na 15 000 zł. 

PfzewodnjJ~zacy Rady Gx:ninv zapytał czy te psy zostały 'Y,'yłapane w grudniu? 

Sekr:ęjarz Gminy powiedziała, Ze faktury wystawia się etapowo. nie jest tal", zc po każdym 
psie wystawiana jest faktura, jak zostanie odłov.lonycb kilka psów to dopIero 7.ostąje 

wystawiona faktura 

Przewodniczący Rady Gmmy powiedział, Ze zgodnie z ustawa o VAT przedsiębiorca po 
wykonaniu usługi ma 7 dni na WY3iawicnie faktury. 

Sekretarz Gminy powiedziała" że to nie Ona wystawia fiiktury. 

Przcwodnic~ący Rady Gmin)' powiedział, v:; nie powinna taka faktura zostać prLyjęta, 

.fitui Maria Sta§.z;ewską powiedziara, że tak jak jest spisana umowa to tak są wystawiane 
faktury. 

Wójt Gminy. zapytał czy nie odławiać psów'! Dodał, ze odławianie bezdomnych psów jest w 

tt:j chwili obowiązkiem i z tym nie ma Zartów, Powiedział, że w tej chwili re Starostwem i 
innymi Gminami jest podjęty temat wspólnego schroniska dla zwierząt, a tu się zabiera 

pieniądze, a w tej chwili jest już problem z bezdomnym psem w Ostrowiku, 

Pani Mari •..S~wska powiedział", że Radni wiedzą, te z przetargu 50 000 zł kosztuje olej 

w ośrodku, a zabiera się 28 000 zł. 

Pan ępgusław Ulelczyk powiedział, Ze w zeszłym roku Przewodniczący Rady Gminy 

głosował za wnioskiem aby :r.abrać pieniądze z wodociagowania. ponieważ chciał analizy, a 

wiadomo było od razu. Ze lepiej jest mieć swoje, ok. 2 sesje wcześnlej mówił, że pod 

wodociągowaniern podpisuje się obiema rękami. a teraz znów zabiera się: pieniądze li: studni 

czyli z wodociagowania. fi podt:jmuje się uchwałę'!) wzięciu kredytu. Dodał, ze jego zdaniem 

ten rok powtarza się tak jak tamten ~" "róbmy abyśmy nie zrobili", 
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Pai)i Maria Staszewsk~a powiedziała,. te jeszcze chciałaby coś powiedzieć na temat 
zwiększenia 30000 zł na plac 7..abaW w Wólce Dąbrowickiej, gdzie jeden plac zabaw został 

zrobiony przez Pana Stępnia, jaki je..qt taki jest, w szkole jest 50 dzied, drugi plac zabaw 

zaplanowała wieś z Funduszu Sołeckiego, fi trzeci plac zabaw będzie szedł z budżetu, 

natomiast na czwarty złożony jest wniosek do WQiewództwa. Zapytała ezy cała wieś się 

będzie ba'Wiła? 

p!in Robert Ro§łon powiedział. że Pani Maria Stas7.ewska "gra pod publiczkę", ponieważ. to 
nie jest na cztery place zabaw tylko najeden, 

Pani Maria Sta.~'l.ewska pow:edział, ze jeden jest planowany w innym M.lalc, dnlgi ję$t 

planowany w szkole". 

Paą RQPcrf Ros~S)O powiedział. Ze Pani Maria Staszewska dobrze wie Co mówi i "gra pod 

publiczkę" . Zapytał dlacz,cgo nie było napisane dokładnie, że środki są planowane na plac 

zabaw, skoro Pani Moria Staszewska mówi. ze w oświacie było zaplanowane? 

I:ąp Shnvomir Rgsłon złoiył wniosek fonnalny o przerwanie tej dyskusji i głosowanie, 

Zastępcą Wójta powiedział+ ze mial się nie odnosić do tych wniosków merytorycznie, aie 

musi się odnieść aby wszyscy wieczieli na czym stoimy. Zabietanie tych pieniędzy z 

wynagrod7.cń jest .luZ piervłszym krolciem do uchylenia, poniewaz o tym mo'i'..c decydować 

tylko Wójt Gminy. kolejna sprawą są straże i nic 'życzy aby komukolwiek była potrzebna 
pomoc strażacka. to są druhowie, kt6rLY poświęcają swoje życie bezinteresownie. Dodał, Ze 

od odławiania psów się nie ucieknie i trzeba za to płacić. Powiedział, że odnośnie placu 

zabaw zostały 7łożone wnk.ski do Ministerstwa Edukacji na trzy plaee zabaw z programu 

Radosna Szkoła. na dzień dzisiejszy te wnioski nIe były jeszcze rozpatrywane, 

Pafli Maria {;taszewska powiedziała, że wezoraj Pani Iwona Bajkowska wypowiadała się w 

radiu na temat zabranIa środków na struże, że zabrała to komisja, a we vmiosku jest wyraźnie 

napisa.'1e, J...e te środki zabiera Pani Iwona Bajkowska, a nie komisja, ponieważ komisja w 
:zaden sposób nie ustosunkowała się aby zabrać pieniądze. jest napisane ,.przeanaJizowae', 
.,ZllStanowić się'~, taki jest wniosek, fi Pani Iwona Bajkowska wyraźnie napisa~ ze zabrać ze 

straży 46 000 zł. 

p1!fl SJllwoll1ir Rosłon powiedział.. że nic są zabiemne żadne pieniądze tylko zostają takle 

kwoty jakie były zaplanowane w zeszłym roku, 

Pani Moria Stasze~~ka powiedziała, że tyk razy mówiła o tym, re doszła jeszcze jedna strat, 
która trzeba wyposażyć. 

Wójt Gminy powiedział, 1:e nie traktuje tych wniosków jako formalne, Poprosił o duZy 

rO'zsądek co do budźetu~ a jemU chodzi o strażc to tu siedząc w tej chwili nic nam nie grozi i 
jest wszystko w porządku, drugi rok już prosi o niewielkie pieniądze dja OSP w Turzu w 
wysokości 10 000 zł. aby móc starać się o dofinansowanie na budowę strażnicy OSP Turze, 

Dodał, iJ:; jest już straż w Nowych Ręczajaeh~ która się podniosła l do której przystąpiło duZo 
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młodych druhów. Powiedział, że teraz jakby zadzwonił, Ze coś się dzieje to Ręczaje Polskie i 
Turze za 15 minut będzie na miejscu i gotowe do akcji, na prlykład 2 :ata temu w 

październiku napadało dużo śniegu i poprzewmeały się drze'W'a i główne drogi były 

nieprzejezdne, do tego zostały wysyłane stfaZe, Powiedział, że nie może tego przebolee, że 
jest większość i może przegłosować, że ośrodek zdrowia nie dostanie pieniędzy na remont 
łazienek, poniewaz w końcu przyjdzie sanepid i zamknie ren ośrodek, tam zostało już wydane 
duźo pieniędzy, ponieważ zostały wymienione okna, wyremontowana część pomieszczeń, 
eab kotłownia z gr7.ejnikamL Ośrodek w tej chwili dosyć dobrze funkcjonuje, a zabieranie z 
niego pieniędzy to jest "kpina" i się z tym nie zgadza i zrobi wszy5-tko aby Le pieniądze 'L 

powrotem tl'lm wróciły. Zapytał jak ma wykonywać zadania z obrony cywilnej? Starosta 
zaprasza na spotkania, nakłada rÓŻne rzeczy, potem Wojewoda. Kawct jak jest mokry rok to 
występują podtopienia tylko dobrze, że to wszystko rozlewa się po łąkach. Dodał. ze ten 
budżet zostanie zaskarżony, poniewaz jest on rue do przyjęcia, tak samo jak są zabierane 
pieniądze z administracji, 

Pani Maria Staszewska powiedziała, że Radni sprawdziJi już przetargi i z niego wynika, li; 
cena oleju wychodzi 50 000 zł. a zabierane jest 28 000 zł z 68 000 zł, nie ma pieniędzy nawet 
na olej. Została podpisana umowct, 

Pan Sławomir Rosłon powiedział, i.e jeżeli chodzi o ogrzewanie i ośrodek zdrowia to trzeba 
renegocjować umowy .teby ci co korzystają, nie tylko ośrodek zdrowia :teby za to ogrzewanie 
płacili. Wójt Gminy chce dać na worki. a przez 10 lat nic w tym kierunku nie zrobił, miał 
swoich Radnyeh, a w ośrodku też nie n.ie robił. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział. że to do niezego nie prowadzi 

Pan Bogusław Ulerczvk powiedział. teby zrobie przet'\\'ę usiąść i porozmawiać w imieniu 

dobra Gminy. 

Wój! Gminy powiedział, ze jest otwarty , z tym. że z doświadczenia wie, dyskutował du.to z 
Przewodniczącym Rady Gminy, Radnymi o tym w jakim kierunku iść, co zrobić żeby cały 
powita nie śmiał się z Gminy Pośwlętne, już kilka razy były prowadzone rozmowy i już 
wszystko miało być dobrze, nagle Sesja j nie ma rozmowy jakby w ogóle nie było dyskusji, 
dialogu. więc podchodzi już do tego bardzo chłodno. 

'p'_~ni Jolanta Sałańska powiedziała, że będzie obstawać za swoimi wnioskj i zapytała kolejny 

raz Prl.ewodniezącego Rady Gminy czy złożył swój wniosek do JO września 2011 r.? Dodałat 
że już drugi rok złożyła wniosek na Ostrowik i Ręczaje Polskie i zapytała ezy w ogóle było do 
nich zajr:z.ane7 Na komisjach była mowa, że niektóre straże dostają za dużo pien~ędzy, między 

inny, że to są Ręczaje Polskie, a od nich należy się odczepić, poniewaz OSP jest 
zarejestrowana w KRS, Zabierane są pieniądze ze straży, a oaj''Więcej pożarów jest na 
Międzylesiu_ 

PaJ1.Janusz PszezółkowsJU powiedział, że powinien zostać powołany Zarząd OSP" a nie jest 
powołany, ponieważ Wójt nie chce, fi wtedy byłyby pozyskane pieniądze z zewnątrz. 
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Pani Jolant!LS.~łań.ską zapytała dlaczego nie zostały uwzględnione w budżecie jej wnioski? 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że Pani Jolanta Sałańska może je zgłosić teraz i 
zostaną one przegłosowane. 

Pani Maria StaszewSkA zapytała komu jest zabrone w dziale 900? 

r.~nJ Iwona Bajkowska powiedziała, że j uż mówiła, że zostało to zmienione na energię. 

Pani Maria Staszewska powiedziała. ze do energii przecież doszło jeszcze Miydzypole. 

f!Zęwodniczacv Radv Gminy powiedział, :re je:t:cli chodzi o te przesunięcia to ma 
wątpliwości jeżeli chodzi o wynagrodzenia, Poprosił Wójta Gminy o przygotowanie 
zestawienia ilości etatów na 20] 1 L, planowaną ilość etatów na 2012 r., umów 7.leceń na 2012 
r. zeby wiedzieć ile ewentualnych zwiększeń jeśJj chodzi o wydatki wynagrodzeń i dlaczego 

one tak wzrosły. 

Pani Maria Staszewska powiedziała, :re juz maże odpowiedzieć na to pytanie. 

przewodnicztlcy Rady Gminy powiedział, że chce szezegółowe. 

L.Jlstępca Wójta zapytał na jakiej podstawie? 

Przewodnicz!!cy Rady Gminy powiedział, że na takiej, ponieważ chce zrobić przesunięcie w 

dziale odnośnie wynagrodzeń i chce wiedzieć ile jest etatów w gminie, czy planuje się 

dodatkowe zatrudnianie i dlaczego, dlaczego wzrastąją wynagrodzenia. Dodał, ze w t~i chwili 
jest głosowanie nad uchwałą budżetową, kt6rajest taka sama jak katda inna uchwała 

Zastępca W6j ta powiedział, że Przewodniczący Rady Gminy wprowadza w błąd. 

Przewodniezący Rady Gminy powicdział~ że poczytał trochę tych komentarzy. więc wie o 
czym mówi, a jeżeli chodzi o Zastępcę Wójta to na temat jego praktyki mogliby się 

wypowiedzieć mieszkańcy Mińska Mazowieckiego jeZcli chodzi o skuteczność. a w 
szczególności pozyskiwania funduszy unijnych. 

Zastępca Wójta powiedział, że nie wstydzi się swojej działalności. 

Przewodniczący Rady Gminy ZHpytał Wójta Gminy ile czasu zajmie mu przygoto\\'RI11e tego? 
Dzisiaj, ezy tr.reba zrobić kolejną przerwę? 

Wójt Gminy poprosi!, aby nie używać prywatnych wywodów, a Pr:rewodniczący Rady Gminy 
jest Radcą Prawnym i obowiązują go pewne zasady, Dodał, że uważa, że wniosek jest 
nielegalny j nie powinno się go przyjmowllć~ a budżet i tak zostanie zaskarżony, a nie chodzi 
tylko o wynagrodzenia. 

Przewodniczący ~.Os.Gminv powiedział, że rozumie, że Wójt Gminy może komuś dokuczyć 
lub obrazie, a pÓ7J1iej powie, że to jest żart. Dodała, że nie mówi tutaj nie niestosownego co 
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mogłoby kogoś obrazić. Ponawia wniosek, ponieważ jest bardzo ważne ile jest etatów, ile one 

kosztują, ile jest etatów na ezas określony i nieokreślony, dlaczego to się tak kształtuje. Jeżeli 

Wqjt Gminy przedstawi "ezarno na białym", że się nie da inaczej to te wynagrodzenia 

zostaną. Wójt jest pra,codawea i doskonale wie ilu ma pracowników na czas określony, ilu na 

czas nieokreślony, ile umów zleceń, jakie są to wynagrodzenia. 

Wójt Gminy odpowiedział, że Komisja Rewizyjna mogła to doskonalc sprawdzić i nawet 

chyba 10 sprawdzała. Dodał, że trudno będzie to przygotować w 5 minut. Jest stawiany pod 

murem, ponieważ tu nie chodzi tylko o wynagrodzenia ale również o ośrodek zdrowia, straże, 

obronę cywilną. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że nic chodzi o 5 minut, ponieważ to jest konkretne 

pytanie, a Sesję mOŻJlajeszcze raz przerwać, poniewa2. ta uchwała jest podejmowana na cały 

rok. 

Wójt Gminy poprosił o przerwę. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził 10 minut przerwy. 

Przewodnicząey Rady Gminy zapytałjakajest odpowiedź Wójta Gminy? 

Wójt Gminy odpowiedział, że stoi na stanowisku, że wniosek jest nielegalny l me ma 

kompromisu, a ule jest etatów 10 może sprawdzie Komisja Rewizyjna, ponieważ nie jest to 

żadna tajemnica, 

Pan Jarosław Kielezyk (Turze) powiedział, że w imieniu Klubu Radnych składa wniosek o 

zakończeniu dyskusji i przejściem do głosowania budżetu przygotowanego przez Wójta 

Gminy. 

Pan Robert Roslon powiedział, że chciałby się tylko upewnIc, poniewa2. nawet pomimo 

podjętej uchwały Wójt Gminy nie chce udostępniać dokumentów, czy Wójt Gminy 

zobowiązuje się do tego, że te dokumenty zostaną udostępnione? 

Wójt Gminy powiedział, że sprawa trafiła do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego i po 

wyroku je2.eli Sąd nakaże to te dokumenty zostaną przekazane. 

Pan Robert Rosłon powiedział, że rozumie, że nie będzie problemu z udostępnieniem tych 
danych? 

Zastępca Wójta odpowiedział, że z wyjątkiem danych osobowych. 

Przewodniczący Rady Gminy przeszedł do przcgłosowania wniosku Pani Iwony Bąikowski~j 

z uwagami, które wniosła. 

Głosowanie: 8 głosów - za, 7 głosów - przeciwnych. Wniosek został przyjęty, 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, ze został jeszcze do przegłosowania wniosek Pana 

Jarosława Kielczyk (Turze) ale on dotyczy przegłosowania budżetu wersji Wójta Gminy, a 
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tak naprawdę został już przegłosowany wniosek zmieniający tą wersję, Zapylał kto z Radnych 

jest za przyjęciem wniosku zgłoszonego przez Pana Jarosława KicJczyka (Turze). 

Głosowanie: 7 głosów za, 8 głosów przeeiv..nych. Wniosek został odrzucony, 

przewodni9.~cy Radv C.rminy odczytał treść uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy 

Poświętne na rok 2012 i poddał jej treść pod głosowanie. 

Głosowanie: 8 głosów - za. 7 głosów - przeciwnych. Lchwa.ła została podjęta. 

Uchwala Nr XII117312012 Rady Gminy Pu,więtnc z duia 19 stycznia 2012 r. w sprawic 
uchwałenią budżetu Gminy Poświętnc na rok 2012. 

Ad. 10 

Przewodni~_.Rady_Gmi1!Y odczytał projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wójta do 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu z przeznaczeniem na inwestycję "Budowa systemu 

v..'Odociągu dla gminy Poświętne Przygotowanie dokumentaeji wodociągu dla całej gminy 

Oraz budowa J etapu systemu wodociągu - zaopatrzenie wsi w wodę" i poddał jej treść pod 

głosowanie. 

GłOSl)warue: 8 głosów - za, 6 głosów·- przeciwnych, 1 głos ~ wstrzymująey, uchwała została 

podjęta· 

Uchwala Nr XlIIi74J2012 Rady Gminy Poświęlue z dui. 19 stycznia 2012 r. w sprawic 
upoważnienia Wójta do zaciągnięcia długoterminowego kredytu z przeznaczeniem na 
inwestycję "Budowa systemu wodociągu dla gminy Poświętne - Przygotowanie 
dokumentacji wodociągu dla eałej gminy oraz budowa [ etapu systemu wodociągu 
zaopatrzenie wsi w wodę". 

Ad. II 

Przewodnicząęy Rady Gminy odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

dla Pana Jana Cyrnermana Wójt Gminy poświętnc. 

W6jt9rni11Y powiedział, 72 zabiernne są pieniądze z głównych działów, więe nie widzi dla 

siebie żadnej podwyżki, a tym bardziej nie chce się znaleźć w żadnych "gazetkach" ile to 

Wójt nie zarabia. Dodał. :te jeżeli są 7.abierane pieniądze z administracji to nie chce żadnej 

podwyżki. 

Pan SłaFomir Rosłon powie-dział, ze Rada żadnych pieniędzy nie zabiera. tylko po prostu 
zmienia treść przeznaczenia. Z wniosku formalnego zgłoszonego przez Panią Iwouę 

Bajkowską wynlka. że nąiwiększe zmiany dokonano rut kwotę 431 500 zł, wynagrodzenia 

osobowe zostały na poziomie 2011 r. 
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Wójt Gminv powied7jał, że oficjalnie infonnuje Parm Sławomira Rosłon. Ze pozwie go do 
Sądu za wc:ześniejszą wypowiedź, że w7{;Jędu na to, że ma na piśmie iJe z-Ostało włożone w 
ośrodek zdrowia, są prl',etargi~ a Pan Sławomir Rosłon użył słów, które są nagt."d.ne i mOU w 
tej chwiJi czuć się odpowiedzialny. 

Pan SławorH.irJ{osłon powiedział, że mówił tylko, że Rada nie zabrała pieniędzy, tylko 
zmieniła t przesunęła". 

p_an H9gusław Ulejczyk powiedział do Palla Sławomira Rosłon• .i:e lo na pęWtlO L.O!:itanie 
zaskarzone i w RIO te przesunięcia nie zostaną zaakceptowane. na dwa dni zosŁał zrobiony 
tylko bałagan. 

Przewodniczacv Rady Gminy powiedział, że chciałby się ustosunkować do wypowiedzi 
Wójta Gminy, jct.efi chodzi o ustawę o samorządzie gminnym, ustawie o pracownikach 
samorządO\.vych co Przewodniczący Rady za pośrednictwem Rady ustala to wynagrodzenie i 
w dalszym ciągu jest to stosunek pracy i zmiana wynagrodzenie jest to zmiana warunków 

pracy i płacy oraz obydwie strony muszą wyrazić na to zgodę. Skoro Wójt Gminy nic W)'Ta2.a 

na to zgody to podejmowanie tej uchwały jest bezeelo\W, poniew!l:t druga strona nie Vvyta.za 
no to zgody. 

Wójt Gminy podziękował, że zgodnie z ustawą pytaj,ą się tylko szkoda, że nie zapytali się rok 
temu jak została zabrana pensja. 

PrzewogJJipzą~y'.Rady Gmin): powiedział, że tutaj nie podejmujemy tej uchwały. 

Zastępca Wójta powiedział, że uwaZa, że uchwała musi być podję-ta, ponieważ nie zostanie 
wyczerpany porządek obrad, skoro jest w porządku obrad to musi zostać pn,egłosowana. 

jedynie można zagłosować za odrzuceniem. 

P.m:Lltobert Rosłon zaproponował, aby stała się formalność 10 przegłosować te kwoty, które 
byty. 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, -re to jest taki trochę specyficzny przypadek i nie 
będzie znaczenia czy Rada będzie za, czy przeciw, ponieważ Wójt Gminy i tak nie wyraZil na 
to zgody. Zaproponował następujące kwoty: wynagrodzenie zasadnicze _. 4 200 zł. dodatek 
funkcyjny - l 100 zł, dodatek specjalny w v.'Ysokości - 20 % wynagrodzenia zusadnic-rego i 
dodatku funkcyjnego, dodatek stażowy za wieloletnią pracę - zgodnie z obowiązującymi 
przepisami. Dodał, że nie chce Wójta Gminy na siłę uszczęśliwiać. Zapylał kto z Radnych jest 
za podjęciem uchwały w zaproponowanej fonnie? Powied1:~al. że nic wie co wbić! czy 
wszysey mają się wstrqmat. 

SekrctarL Gminy pO\vicdziała. ze nie można sugcImva.ć głosowania, 

Przewo~.niczący Rady Gminy zżpytał kto z Radnych jest m przyjęciem tej uchwały? 

Glosowanie: J3 głosów - za, 2 glosy - wstrzymujące. Uchwala zostata podjęta. 
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Uchwalo Nr XIIIn512012 Rody Gminy Poświ~tnc z dnia 19 stycznia 2012 r. w sprawie 
ustalooia wynagrodzenia dlll Pana Jana Cymermana - Wójt Gminy Poświętne. 

Ad, 12, 13, 14 

Zastępca Wójta powiedział, t..e Pan Jerzy Kleś wystąpił z prośbą o wyrażenie zgody do 
Gimnazjum w Poświętnem na umieszczenie urządzenia na szkole, fi szkoła jest mieniem 
gminnym, ~ Radny nie może prowadzić działalności gospodarczej z wyko!Zj'stanicm mienia 
gminnego. Jak się okazało Pan Jerzy Kicś prowadzi luką uZIałalność wszkole podstawowej w 

Nowych Ręczajach i zgodnie z art. 24 f ustawy o samorządzie gminnym, więc jak Radny 
złożył ślubowanie 2 grudnia 2010 r" tak więc 2 marca 2011 f" wygasł mandat. Dodał, że na 
ten temat ma wszelkie dokumenty oraz opinię prawną. a teraz kol~jny krok należy do Rady 
Gminy, która ma trzy miesil}Ce na podjęcie uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu (zlożył 

pismo do Przewodniczącego Rady Gminy). 

P!2cwodniczący Radv Gminy odczytał wniosek Pana Jerzego Kieś w sprawie wyrażenia 
zgody na zamontowanie masztu oraz odpowiedź na nie. 

Pan Jerzy Kieś powiedział; Ze Pan Lech Sędek ma sta:re informacje, ponieważ całe to 

uposażenie czyli maszt wraz ze sprzętem nie należy do niego, sprzęt wraz z roszczeniami 
został sprzedany innej firmie, Dodał, ze to co jest na szkole już do niego nie należy, 

Przewodniczący Ę.~dv Gminy zapytał Wójta Gminy na jakiej podstawie wyraził zgodę na 
ezynsz miesięczny i nie określił umowy na przykład do 3 Jal, poniewaz zgodnIe z ustawą o 
samorządzie gminnym Wójt MoZe tylko na 3 lata podpisać umowę, a to co jest tutaj to się 

kwalifikuje do Rzecznika Dyscypliny Finansów Publiet:nych. ponieważ Wójt Gminy wyraził 
zgodę na czas nieokreślony bez l.gody Rady. 

Wójt GmlDJ powiedział, ze nie pamięta tych wszystkich dokumentów Pan Kiesia i nie wje 
czy była tam zgoda na zmianę właścidela tyeh anten. 

Przewogniczący Rady Gminy powiedział, że odpowie za Pana Kiesia, je:reli chodzi o takie 
umowy to W6j! Gminy powinien dopilnowae, że powinna być spisana umowa określająca 

warunki płatności, jak ten maszt powinien bye usytuowany~ komu powinno być płacone l na 
jakich zasadach oraz jak to powinno być rozliczane. Dodał, że jedynie stwierdza rakty i 
nikogo nie straszy, a z tego 'W-ynika, ze należałoby zrobić kontrolę Pani Dyrektor jak 
ewidencjonuje wpłaty i wypłaty, czy jest to zgodne z ustawą o raehunkowoścL 

Pan Jerzy Kię.$. powiedział, że nie ma nic do dodani~ ponieważ nie jest spisana żadna umowa 
tylko v.'Yrtienie zgody, Dodał, że bardzo szanuje Panią Dyrektor i nie cheialby drążyć tematu 
wpłat. ponieważ wje, ze pieniądze szły na szezytny eel. Tamla firma zobowiązała srę, że 

będzie dalej wpłacae tc pieniądze, 
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PrzewodJ1~~!..ąCV JSJilJly Gm.in,;:: poprosił od Pana Jerzego Kieś te dokumenty. ponieważ będzie 

musiał się do tego ustosunkowae i odpisać do Wojewody MazO\vieckiego oraz Komisarza 

Wyborczego w Warszawie. 

Zastępg.a W6j!A powiedział, zz czegoś tutaj nie rozumie, poniewa~ skoro ta sama firma Pana 

Jerzego Kies złożyła taką propozycję Gimnazjum, 

Pan Jer.lY..Kieś powiedział, re nie wie czy Zastępea Wójta czytał tEJ prośbę do Gimnazjum ... 

Ząą.tępJ!a Wójtą zapytał ery to co Pan Jerzy Kicś chce zamontować na Gimnazjum to będzie z 
tego korz.ystała tyko ~'illlll;l s~koła, czy również mieszk8.l1cy? 

Pan lenI: Kies powiedział, re lo je~1, kwestia dogadania się z Panią Dyrektor, ale 

najwidoczniej 10 jestjakiś problem. 

Zastępca Wójta powiedział, że Pan Jerzy Kieś jako Radny nie mote na Gminnym mieniu 
prowadzić działalności gospodarczej, Ii z tego co wie to do t~i pory Pan Jerzy Kies płacił 

szkole w Nowych Reezajach. 

Pan Jerzy Kie.~ powicdział, ze bardzo lubi tą szkołę i może daje darowiznę. 

Wójt Gminy powiedział, ze chce wiedzieć. czy była zgoda urzędu ezy Pani Dyrektor na 

zmianę właściciela tego masztu. 

Przewodnieząqv Rady Gminy powiedział, U Pani Dyrektor nic musi wiedziee, poniewaZ 

właśeicielem tego masztu był Pan Jerzy Kieś i on mógł sprzedać ten rnasztt więc zgoda Pani 

Dyrektor nie była wymagan •. 

Wójt Gminy powiedział) że każda zmiana jest wymagana. 

Przewodniczący RaQv Gminy powiedział, że każda zmiana jest wymagana jeZeli jest taki 
zapis w umowie, fi żad~j umowy nie było. Dodał, Ze według niego Pan Jerzy Kieś dopełnił 

wszystkich formalności. sprz.edał ten maszt w terminie trzech miesięcy, 

Wójt. Gminy powiedział, Ze ostatnio padło pytanie. że nie można grać na sali w piłkę no-L.ną i 
dowiedział się od l'ani Dyrektor, ze chłopcy i jak również dzicwc7..ęta grają w halową piłkę 
nożną i wszystkie inne zajęcia tam się odbywają, więc \wześniejsza uwaga jest nietrał1ona. 

Pan JeT:?Y Kies powiedział. zc uwaga jest trufiona) poniewa~ to wszystko spoezywa na 

odpowiedzialności Pani Dyrektor oraz nauczyciela, który prowadzi zajęcia. 

WóiLGminx powiedział. zc nie postawi drugiej hali do samej piłki nożnej, a ta hala spełnia 
wszystkie warunki. 

hnLW~da Gorczyń.$k5! - Sołty;> wsl..C?;Ubaiowiznu powiedziała, zc dz.ieei z tej miejscowości 

nic mają czym dojeehae do szkoły w Poświętnem i do tej pory dziwi się kierowey, że on tym 

autokarem jew:rj po takich drogach. Rozumie. Ze jest większość w Radzic. ale powinien 
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panować rozsądek, a to co się dzieje to jest wstrząsające, Dodała, że e do słów jakie padły do 

Pani Skarbnik, to nruezy slę Hczyć ze słowamJ jeżeli ktoś ma trochę kultury osobistej. 

Przewodniczący rady Gminy powiedział, ze Gmina Halin6w uchwaliła swój budżet i jest w 

nim zaplanowane 2M 000 zł na uruchomienie linii autobusowej, którajeżdzlłaby z Sulejówka 

do Okuniewa, Michałowa i z Michałowa z powrotem do Miłosnej i Sulejówka. Dodał, że 

możno by się zastanowić, poniewU± jest problem z transportem i należałoby zrobie jakąś 

wspólną komisję z Radnymi z Halinowa i na przykład połączye siły, a TIU tym skorzystaliby 

mieszkańcy. 

ZaslępCo. Wójta powiedział. że napisaj plsmo do Zarządu Tramportu );fiejskicgo z !Jytanicm 
r.:.zy byłaby możliwość, ponieważ Gmina Holinów zamierza taka Hnię uruchomić i żeby 
określili jnkie byłyby to koszty. 

Pan Sławomir Rosłon pov,."i.edział, ze jeżeli zostaną pieniądze pozyskane na przykład na drogę 

w Łaskawiźnie i 10 co zostanie to raczej nie będzie problemu aby przeznaczyć to na drogę w 

Czubajowiźnie. 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim Z!l przybycie i zamkną! XIJI Sesję 

Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono j podpisano. 

Protokołował: 

Patrycja WJr'-Ref. Ds. Rady 

34 




,.. "-

WNłOSIO Z KOMISJI FłNANSO\W-BUIlZETOWEJ 'ROZWOJU Z DNIA 12 lm'CZNłA 2012 R 

10 1010 6050 ,"" GtEBłHOWEJ Nr 2 ~ da słac:ji uzdednia WOlt; 65 000,00 z! 

I!OLIIIClWO 65 000.00 zł 

, 
! 750 , óod8lkuwe~iId... 115ooo,OOzJ I , 

[750 70 000,00 zł ; 

__CJA 
185 000,00 Zł 

754 19 aoo.OO:zł 

754 75412 ...., 
"""" BUdowa strsmicy wTUrzu 10000.00zf 

o [15<4 I 16000,00 zł 

STRAZE 4!i)IOO.oo zł 

1158 1 5 000,00 zł : 

REZEt<WA I 5000.00 zł 

1 

851 57 000,00 zł 

!851 I 50 000,00 zł 

, 
107000.... " 

900 12000.00" , 

900 10oo0,00.lł 

() 1000 10 000,00 zł 

[900 I- lO 00000 zł 

Im < 
-30 000,00 zł; 

- 72000.... " 

e!I1 300 000,00 zł,, 

ie!l1 30000,00 zł 

OŚWIATA 330 000,00 zł 

I- 809 800,00 zł ' 

, 1/ 
, i·' , , 

/C1A 



120 000,00 zł 

15000.00 Zł i 

20 000,00 ł:ł 

6050Im_....".R_jooh ___"'.., 12 000.00 Zł 

801 80101 80 000,00 ł:ł 

801 Sd«.łtwZaI:nt'\cu 30 000.00 Zł ' 

30 000,00 d 

na boisko przy Gimnazjum w PoŚWIętnym 

20 000.00 Zł 

oCieplania łrudyn1w szk.ołtw Mlęd:zyłeslu 300 000,00 Zł 

809 800,00 zł 

!. fprosimy truwzgłędnienle zalrupu oprogl'1llllO\Wnie do szkoły VI T\lłZU 6 000.00 Zł 

() 




Projekt zmian do projektu Uchwały nr .... RatY)hniny P~ z dnia ., •..... w SjlI!!W:ie v.()ll'lniej Prognozy Finansowej Gminy Poświętne 
, 

na lata 2012·2018 ~ 

" 
, 
, 

W zaląp7Jlil<u nr 2 do wlw projektu pl. »Wykaz przedsięwzi~ do WPF" proponuje się następąjl\!lO zmiany: 

-pkt.l) lite) 

• wykreślić zadBnie "Budowa strażnicy OSP Turze - poprawa bezpieczeńBtwa przeciwpo:!arowego" 

• dodać zadanie ,.Ro<budoWll budynku Szkoły Podstawowej w miejscowości Zabrani",," - ..Rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w 
miejscowości Zabraniec· 

\ Nazwa ice) Jednostka, Okres l Lączn. naldady r Limit 2t12 I 
odpowiedzialna lu.b ....łłuI.iiJ, .finansowe 1 I 

Llmlt2013 

koordynująca od l d. l \l . 
l 

L I 
i o) I>l'OlIl'amv. I>roiektv lub zadlmia llozostale (inn. niż wymieni.... w 11. 8 i b ) (razem) 4000000 I 205000 
• wydatki biet.ąCe 0,00 0,00 

I • wydatki maj~' . . 4600000 205000 
rRn~RozIm.łdOWa budynku Szkoły Pod!!lawowej w miejsoowoici lUrząd Gminy 2012 !2014 965000,00 I 60000,00 i 

2055000 
0,00 

2055000 
55000 

Zabrani.." - "Rozbndowa budynku Szkoły Podslawowej w I Poświętne l \ [ 

mleJ..owoi.i Zabrani .." 
 I I 

r Budowa syllremu wodociągu dla Gminy Poiwiętne - ; Urząd Gminy 2012 2015 3635000 145 000,00 2000000 
'[ Pnygotowaule dokumOllIa.jl wododągu dla calei gminy oraz \ Poświętne l I 
, budowa I etapu syII_U wodociągo - zaopatmmle wsi w i 
L",o,!!L _ l , 

'I' 

\ 'I zobowll{lOll wyd~tków 
I 

p!ZY.Jętych w 
latachwWPF 

1350000 I 990000 I "-:460=0000=+1 4600000 
0,00 r . 0,00 i 0.00 I 0.00 

1350000 I 990000 I 4600000 i 4600000I 850000,00 I I 965 000,00 

I Limit 2014 I Limit 2015 [' Limit Suma limitów . - 

965000,00 [ 

. 500 000,00 I.. 990000 3635000 3635000 

http:dokumOllIa.jl


Powy:r..ze zmiany powodująodpowiednie -IUlf'Jczne zmiany w,,zbiorozo programy, proje!Jlub zadonia" 1:>ędąpych częściąWPF. 
-' 

• 	 w objwenioch do :młącznika m 2 do Wie10lelniq Prognozy FinansoWej Gmiuy Poświętne na lata 2012-2018 wykreśla się zdania 
dotyczące zadani. budowy OSP 1ilml, ~uje się:z.daIrlami o następującąj treści: 

ffObjaśnienia 

"................... , .. 


Na podstawie zap1anow.nych środków, Gmina przystępuje do rea1izaeji inwestycji ,,Rozbudowa Szlroly Pods1nwowej w miejscowo!cl 
Zabranieeff. Na p1anoWllIle ~e zaplanowano wstępnie środki na lata 2012-2014 w kwocie 965 000,00 zł. 

Pozostałe zapisy "Objaśnień" pozostewia się bez zmian. 



,, 

Zatącl,llik Nr I do Z:uząl1zenia i'!r 4(ii:?OI J 

Wójtu GfL1iuy P(J~wj ..lne 

z dnia r 4 li5topada 20 li r. 

PIWJEKT 

UCllWALA NU ..•..__., .. 

RADY GMINY' ł'O-Ś.włĘTNE 

W-.$p.r:a:wte Wf~lo1rtnf':i -Prągnoty filulilsDw.tfG-roin)' P-G-ś"itf;n-e ha lilta __ liJllw l013 

Na p~tawłe mt" I~ lIsI.- 2 pk.t 15 u:stawy- z dóil! a: l)1lifCa, [990 L o liamorząd2:i.:: _gmil1Jl)'nl (tk. u. z 1otl1 r. Nr 142_, PW:, i591 
z flÓ:bi. +1\1. ) o~ ąą; ii6i 22'1; 22i( 229 u.$"Al.1-YJ 'z ~_ '17 ~icJ!!,(iia. 2009 r. o JhiiUuaih puJJ-iicznych ( Dz. U, .Nr 157, -p~ 1240 
ZMin,. ~.) W-_iW~ku_,-z tut. l n U$t. 2- i 3, LWtil;W)' :(_an-m 21 słęlJlllia 2o'P9 r. P.qr,epiSY ~pro~j~ UStli-w,,-: o fitum~~ii publJc.żny.;h 
{Uz. lit NH57, -poT~ lałJ z .Bota. il1.l~) ó(jq art. J69--170 1I$:W)' :(ąni! _30 cz:erwt:'ll. 2005-,r;.ę fil_lfIJl50ch puęllG~y_GbtDz. 1J. Nt 249; 
pQż, ;i't04 z-fioM_ :aq-.)- Vi *",[ąZku '/. art. t-!U ml 8 ustawy ':l dnlą 2_1 sfef.P~a aOd9 r. Pr1.eP.Jsy- wproW!'ld)J,lj,!{ce- !lmw~ o fiJlan.stlc-n 
Jmb1ft%8}'ch (.OZ. tJ._ NT 157, po.t. 1241 z pó-źn. ,7Jll.)-,-Rilrlil GlFj);ly-:P-~viętrie uch\'.-1lla, C.a113S,fQ1-l!I-e;' 

i j, 
Pr:!:yjmuje si~ Wielók:ltnią -Proguozę Plnans6V"l.; Gmio.}' Poiwię:tn-e -na Jata 20'12· 2018 zgodnie. z. Z~ączrttkielli. Nr t -Taliet-ru)'t.-"::ma 
~zelitajfl Wieloletniej PingIIOZyFill~wej- i-Żał~nik Nr 2 Wy~_pF'~ręwzit'c! WPP dn WJ:WQJ:o:_ 

Upli,~[? się'WÓjta:do! 

L Z8ciMiJ,il)a~ó.\~: 

0,) _żwiąZiltlycb-z rooliz~eją_j:l~~jęć 2012';20-1:$ 4jętyd\-w Zal!tI!Ztliku Ni_lt; 

b),z i;ytUłu umów. -~i'yc,h _rtlifjż<.l'~.i~ _w tok-u budiet9W)'itI- i VI' _Ialcięń !iii5tępnych Jest nie-z.b~d_o<i do .zapewnienia e1:Wotc.t 
dz'ia!wjiajed)'ló5tki'i -z ~-{ótych wynikające p/1ltn_otci-wYk:rił~-poza rok rrudiet.uwy 2.01;2. .ujęt)'cn \li żał,ąt-zti[\nt ,Nr 'Z; 

() 

Id; BPRGW"EIłXJK-LRCr_Y-KCYXC-FQĄFL Po~lpis;m)' Stron~ l 
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QWAŚNIEN!A 

Na pqdSl:iwtc '''yk;:,mmill dcdlOd6w i wyd,atkólN Ją! nbregl)'rh Onl.:l planu J)rzedsię\'..zi~ :13 I.,fa 2011-201 S 
:r,apla!lo\'t"Ullo progllf\Z(l\'r.\ne doębody i wydalki oa lata 20 12-20 18. 

Wie,nlel)jia prQgJJfl:r;1 fillillljOWn z Wi;rllllPWly &1\lgu rio 2018 lOku z!{O ,je.:;: zawartym; un wilJni lTedyiowym~ ( • i!; A 
l..c:!I. .._.q,..r_ 1'/.4 ,s. .ił, _ """'-""'.,." """" .... --Go 

Nil flodslilwk _. _ _ gmi11/! prz.Y~lvt!l.\ie do " . Nil plru'i,nvane 
&"rloo:;ję\vzięu:ic iapJnniYIYlVID sród'ki ua 11lb! 2u12~?Ó 14 wkvmdl'. ląunej 965 00(')'1:1 zgadnie z pQsiaduną dol;::umt:!ltat:jll.. 
Not podsrawfe posiadanego planu wodociągowuniń wruna w: Ju.tłlCh 2012- 21H5 pl$»o...."Ullajc~'t bildowjl1(U~tl upjętnianin 

~'(Jdy ,}t0S'l! pa.edsięl!r7:iępta \\-yrmsi ~OO.1ł . _ 

NadwytkA docf,od6w lWI wyda1kmhi wkWQ(;e 3'6(1" Ol'IO.-OO jelit prtB't.tlucrona na Sp(l'Ity- kNlr!yu.iw lJan'biwych. 

Id: BPRGiW-IiHXJK-LRC-LY-KCYXC-PQAtL J>Ddpi~HY 

http:Sp(l'Ity-kNlr!yu.iw


RAł}A tJ!+1jN'k' \ol' ~ 

Wpłynęło, dm. AY...0.tJ.(Jl.tf, Poświętne 19 stycznia 2012 r. 
Iwon. BaJkowska p""J>i6;bri'l"·"-·········"-·······.. 
Radna l miejscowości MIęd1V1eś ,...""'''.\J1.~.:..,..."....,............ 

Mariusz Kaim 
Przewodniczący Rady 
Gminy Poświętne 

WNIOSEK FORMALNY 


Ja niżej podpisana Iwona Bajkowska proszę o wycofanie wniosku fwmalnego z dnia 
17/01/2012 dotyaącego lmfan w projekcie budżetu na rok 2012, 

('. ) 

http:0.tJ.(Jl.tf


Poświętne 19 styt2nia 2012 f. 

Mariusz Kaim 
Przewodnbący Rady 
Gminy Poś\YU:tne 

WNIOSEK FORMALNY 

Ja niłe} podpisana Iwona BaJkowska składam wniosek formalny dotyczący zmian w projekcie 

budżetu n. 2012 rok według załączonej tabelL 

Proszę o poddanie pod dyskusję i głosowanie w/w wniosku formalnego. 

;) 
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750 75011 

l_i 75022i 
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[m ''''''''' 
[710 75!l23 

!71O 75023 

'75<1 7541' 

754 15412 

754 ,""" 
[154 75. •• 

1758 75818 

1151 65121 

851 

8111 

1Il00 
-L 

1 
900 90002 

i 900 !lOOO5 

11!OłI ~~, 

!1!OłI """"" 

lwi ,rok 2012 zdnia '2012 r 

INWESTYCYJNE JEDNOSTEK auotErowYCłt 

ROUOCTWO 

---------
--

_INISTRAC.IA 

......-
lNWE$lYCYJNE JEDNOSTEK BlJottrowYCH 

--'- --
IlEZERWA 

rńa\eria!Qw I wypolI8.2Qn18 

--
• ---

,,,,,,,,,",,,,,, 

- i 
65 000,00 Zł ' 

65000,00" 

1 500,OOzl 

85000,00 Zł 

13000,00 zł 

30000,002/ 

10000,0021 

1000,00 zł ! 
, 

,., 000,00 zł 

15000,00 zI i 

10 000,00 z! 

11 000,0021 

10 000,00 z! 

.. 000,00. 

5000,00 zł 

5000.0021 

23 000,00 zł 

7000.002/ 

50 000,00 z! 

85000,00 zł 

20000.00 21 I 

I- 10000.00';: 

10000,00" i 

10000,00 Zł 

40000.00'; 



I , 
, <1' ,.' 

009POOARKA - 90000,00>1 

80f 80101 4270 zakup usług remontowych ~ 330 000,00 zł 

ośWIATA - 330000,00'; 

- 772 000.00 zł 

- ;/O.51J(} 


;1 

C) 

..... .,1,..., • TRl!ŚĆ2AIWM (ZWIĘKSZENIA) wBrtoit 

800 łIOO1a -~ PnIgi l.aI;kowizna Nr 143 f M 000,_ ,A 
600 

_6 - o,a,vh,u.< &Mt:>6'AI'G'1J1'f; 
_Orogi_Dąb""'''''''''''''' ",f'. 410$" 4:10_,00" 

600 600'16 -~ btmwy drogi Wf CygQWie-Nr 494 15000,00 zł 

000 90016 8050 projełd: ośWfiętlęnla Kolonia Wola Cygowska nr drogi 403 15 000,00 zł 

900 90015 6060 ~ w Cygo.wię nr dJOgii463 20000.00" 

801 801\11 -Projekt·~SzIcębo wlabrańcu 8000MOzł 

80f 801\11 -()9~ FI,lnd"amerJtOw SzkOły VI Zabrańcu 30 000.00 zł 

801 90101 8050 
pIoc __ __ 

-
~W 

3Oooo,oozl 

8P1 80110 - projektu na _I"'YGimna>jum w ~ 25 000,00 zI 

801 80'1\11 ~ . ocieplania _ """"Y PDd.- wMiędzyieaiu 30000MOzl 

712 000,00 zI 


